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ROMÂNIA  
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL  
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei Ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  

data de 30.08.2017 
 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de dnul. Jitian Simion care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 295/2017 
adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali prezenți. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

Dnul. Jitian Simion:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  

 
 Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un 
număr de 18 consilieri. Lipsesc următorii consilieri: Ardelean Daniel-Cosmin, Kofity Zoltan și 
Voinia Claudiu Sorin. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: dnul Primar  Dan 
Bobou ţanu  şi dnul Secretar Militon D ănu ţ Lasl ău. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara, presa locală precum și cei patru reprezentanți sătești aleși respectiv,  
domnul Mladen Cristel reprezentant al satului Hășdat, domnul Fărcaș Constantin reprezentant 
al satului Groș, domnul Avarvarei Dumitru reprezentant al satului Boș și Szabo Dorina 
reprezentant al satului Peștișu Mare. 

 
Dl. Militon D ănu ț Lasl ău:  
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local din 
data de 28.07.2017 și 02.08.2017. 

Procesele verbale ale şedinţelor anterioare, din data de 28.07.2017 și 
02.08.2017 au fost semnate de către secretar precum şi de către preşedinții şedinţelor 
anterioare şi se supun aprobării Consiliului Local.” 
 

Procesele verbale se aprob ă în unanimitate. 
 

 
Dnul. Jitian Simion:  
 „În continuare dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 
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Dl. primar Dan Bobou țanu: 
                      „Propun suplimentarea ordinii de zi prin introducerea după punctul 19  al ordinii 
de zi,  a următoarelor proiecte de hotărâre: 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului Hunedoara, 

pe anul 2017. 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetelor de venituri şi cheltuieli pe anul 

2017 ale instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii, aflate în 
subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, precum și retragerea  
de pe ordinea de zi a proiectului de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată 
în Municipiul Hunedoara, Str.Rîndunicii, nr.4, bl.28, sc.B, etj.4, ap.38, având în vedere 
cererea înregistrată sub nr. 60924/2017 prin care domnul Hîncu Mihai solicită retragerea 
acestuia.” 

 
Dnul. Jitian Simion:  
„Supun la vot ordinea de zi modificată. Ordinea de zi se aprobă în unanimitate și 

se va renumerota în mod corespunzător. După punctul 18 (renumerotat) al ordinii de zi se va 
lua o pauză de 10 minute pentru studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de 
specialitate pentru proiectul de hotărâre. 

 Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au 
un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, 
în problemele supuse dezbaterilor Consiliului Local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea 
ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul Local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea 
şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                 (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77, sunt nule de drept . Pentru ședința de astăzi propun ca 
modalitate de vot, votul deschis prin ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată. 
Propunerea se aprobă în unanimitate.” 

 
Dnul. Scurtu Raul:  
”Nu votez, după ordinea veche, la punctul 9(după renumerotare, punctul 8). 

 
 
                       

La punctul 1 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în 
func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a 
Centrului Național de Informare și Promovare Turistică Hunedoara.  

   
Dnul. Jitian Simion:  

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
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                 -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
                 -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ - aviz favorabil 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.317/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 2 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor 

în func ţie). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de 
închiriere nr. 1094/31.07.2013 cu modificările și completările ulterioare, pentru spaţiul situat în 
Municipiul Hunedoara, Piața Libertății, nr. 20, cu destinația de „Sediu partid”. 

 
Dnul. Jitian Simion:  

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                 -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
                 -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ - aviz favorabil 
 
                        Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.318/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 3 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor 

în func ţie). Proiect de hotărâre  privind încetarea prin acordul părţilor a contractelor de 
închiriere nr. 315/455/21.09.2016, nr.314/454/21.09.2016 și nr.313/453/21.09.2016, având ca 
obiect folosința a trei suprafețe de teren de 2 mp fiecare, aflate pe domeniul public al 
municipiului Hunedoara, cu destinație - amplasare „Fântâni publice automate de apă”. 

 
Dnul. Jitian Simion:  

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
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Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                       -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
                       -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
                       -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
                       -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ - aviz favorabil 
   

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.319/2017 se aprob ă în unanimitate. 

 
 

La punctul 4 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor 
în func ţie). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de 
concesiune nr. 63510/209/19.12.2012, pentru terenul în suprafaţă de 80.000 mp, înscris în CF. 
Hunedoara nr. 65228, nr. cadastral  65228, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara.  

 
Dnul. Jitian Simion:  

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                 -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
                 -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ - aviz favorabil 
                  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate.  
Art.1-3 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.320/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor 

în func ţie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea schimbului de locuințe pentru tineri, 
destinate închirierii între titularii contractelor de închiriere nr.41/04.05.2007 și 
nr.40/04.05.2007, prelungite prin acte adiționale ulterioare. 

 
Dnul. Jitian Simion:  

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
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Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                       -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
                       -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
                       -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
                       -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ - aviz favorabil 
                       -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.321/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor 

în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea listei de repartizare a unei locuinţei pentru 
tineri, rămasă vacantă pe perioada exploatării acesteia în regim de închiriere, situată  în  
municipiul Hunedoara, str. Luncii, nr.2, bl.7. 

 
Dnul. Jitian Simion:  

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate.  
Art.1-6 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.322/2017 se aprob ă în unanimitate.  

 
 

La punctul 7 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor 
în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării contractului de închiriere nr. 
226/06.06.2014 încheiat între Municipiul Hunedoara  și  Lakatos Bella Florin. 

 
Dnul. Jitian Simion:  

                    „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
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Se dă cuvântul: 
                       -   Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -   Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
  -   Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
  -   Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz nefavorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate.  
Art.1-4 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.323/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor 

în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii dreptului de concesiune asupra 
terenului în suprafaţă de 75 mp, proprietate privată a municipiului Hunedoara, situat în 
Hunedoara B-dul. Dacia, nr. 14B, înscris în CF Hunedoara nr.61255, nr. topo 2170/215/A, 
aferent spațiului comercial, către Scurtu Raul Florin și Scurtu Anca-Elena, actualii proprietari ai 
spaţiului comercial cumpărat de la S.C. Sara Abcom SRL Hunedoara.   

 
Dnul. Jitian Simion:  

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Dnul. Secretar Militon Dan Lasl ău:  
”A anunțat dnul Scurtu că nu participă la vot.” 

 
Se dă cuvântul: 

                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ - aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul dlor. consilieri. 

                       
                     Dl. Bădin Ion:  

”Poate n-aș fi intervenit la acest punct dacă, pe proiectul de hotărâre scria 
Popescu, Ionescu sau mai știu eu cine, dar este vorba despre un coleg de-al nostru, consilier 
local, Raul Scurtu. Aș vrea să fac o mică divagație, exact acum se împlinește exact un an, de 
când pe 30 August 2016, eu ca și consilier local din partea PSD, veneam cu două proiecte de 
hotărâre privind acordarea titlului de cetățean de onoare a doi cunoscuți jurnaliști, Victor Niță și 
Nicolae Stanciu. Țin minte că atunci, cei care acum sunt cetățeni de onoare, personalități 
marcante, a trecut la jumătate plus unu din numărul consilierilor prezenți, colegii noștri 
consilieri din PNL, candidatura între timp s-a mai schimbat, cei care sunteți de atunci, vreo trei, 
vă aduceți aminte, v-ați abținut de la vot, mai mult, la unul din proiectele de hotărâri, un coleg 
stimat de la PNL  a părăsit sala, probabil ca să nu participe la vot pentru că și-a dat seama că 
totuși persoana în cauză, o cunoștea foarte bine, de aceea am făcut această divagație. Sigur 
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că vreau să vă spun că s-ar putea ca în viitorul apropiat o personalitate marcantă 
hunedoreană, să se facă un proiect de hotărâre pentru acordarea titlului de cetățean de 
onoare din partea PSD dar aceea personalitate are vederi liberale dar este o personalitate 
marcantă a Hunedoarei și apropos de acest proiect, pe undeva ca și om vechi de presă de 
vreo 40 de ani, am înțeles că ar fi anumite probleme, este vorba tot de un social-democrat, la 
acest proiect de hotărâre, de Raul Scurtu. Este nevoie de 2/3, este o chestie extrem de legală 
trecerea concesiunii de pe numele firmei, pe numele persoanei fizice, ținând cont că și clădirea 
care se află pe terenul respectiv, este cumpărat tot pe persoană fizică, am studiat și eu Legea 
50, care a fost completată ulterior prin alte reglementări și la Art.41 spune că: 
 ”Art. 41.  -  Dreptul de concesiune asupra terenului se transmite în caz de succesiune 
ori de înstrăinare a construcţiei pentru a cărei realizare acesta a fost constituit. În 
aceleaşi condiţii se transmite şi autorizaţia de construire.   

 

   (2) Dreptul de concesiune asupra terenului se înscrie în cartea funciară în temeiul 
actului juridic prin care a fost transmis dreptul de proprietate asupra construcţiei 
conform art. 40 alin. (1) şi prezentului articol, chiar şi în situaţiile în care nu a fost emis 
un act administrativ cu acest obiect, iar în actul juridic de transfer al dreptului de 
proprietate nu s-a stipulat în mod expres transmiterea concesiunii.” De aceea vreau să 
spun că este o chestie perfect legală, chiar dacă este vorba de un consilier local, are 
aceleași drepturi ca orice cetățean din Municipiul Hunedoara. Sunt și alți oameni de 
afaceri în sală care sunt consilieri locali. Eu personal, nu m-am opus niciodată când 
toate treburile au fost legale, să nu uităm până la urmă că și acel controversat proiect 
de hotărâre privind creșterea tarifelor la Proserv, până la urmă a trecut prin votul 
anumitor consilieri de la PSD. Cred că nu trebuie să avem prejudecăți în a aproba sau 
nu acest proiect de hotărâre, care spun eu, este perfect legal, conform legislației. 
Mulțumesc.” 
 

Dnul. Jitian Simion:  
”A intrat în sală dnul consilier Voinia Claudiu Sorin. Au părăsit sala doi consilieri, 

dna Olariu Nicoleta și dna Popoviciu Corina Virginia.” 
 
Numărul consilierilor prezen ți în momentul de fa ță este 17. Dnul consilier 

Scurtu Raul se ab ține de la vot.  
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hot ărârii întrune ște 12 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca-
Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca  Marius, Constantin Ioan, Giurgiu 
Radu Bogdan, Mure șan Vasile, Vlad S ăndel, Palc ău Ciprian, Ilea Sorin, B ădin Ion, 
Fărcaș Bianca Magdalena) și 4 voturi ”ab ținere”(Balo șin Nicolae, Filiche Ionel-Marius, 
Muzsic Robert Eugen, Jitian Simion).”  

Întrucât titlul hot ărârii nu a fost aprobat nu se poate trece mai depar te la 
votarea pe articole și a hot ărârii pe ansamblu. 
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La punctul 9 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor 
în func ţie). Proiect de hotărâre privind atribuirea în proprietate domnului POPESCU PETRU a 
unui teren intravilan, pentru destinaţia de locuinţă, în suprafaţă de 442,0 mp, situat în Aleea 
Tineretului  din municipiul Hunedoara, înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 67996, nr. Cadastral 
2590-2592/1/1/1/1, 2590-2592/2/1/1/1/1/1, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

 
Dnul. Jitian Simion:  

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

 Se dă cuvântul: 
                      -     Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

 -     Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
 -     Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
 -     Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1 întrune ște 16 voturi ”pentru”( Todor Ramona Elena, Borca-Lu can 

Laura Valentina, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin,  Leanca Marius, Constantin Ioan, 
Giurgiu Radu Bogdan, Mure șan Vasile, Palc ău Ciprian, Ilea Sorin, B ădin Ion, F ărcaș 
Bianca Magdalena, Balo șin Nicolae, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eug en, Jitian 
Simion) și 1 vot ”ab ținere”(Vlad S ăndel).” 

Art.2 întrune ște 16 voturi ”pentru”( Todor Ramona Elena, Borca-Lu can 
Laura Valentina, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin,  Leanca Marius, Constantin Ioan, 
Giurgiu Radu Bogdan, Mure șan Vasile, Palc ău Ciprian, Ilea Sorin, B ădin Ion, F ărcaș 
Bianca Magdalena, Balo șin Nicolae, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eug en, Jitian 
Simion) și 1 vot ”ab ținere”(Vlad S ăndel).” 

Art.3 întrune ște 16 voturi ”pentru”( Todor Ramona Elena, Borca-Lu can 
Laura Valentina, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin,  Leanca Marius, Constantin Ioan, 
Giurgiu Radu Bogdan, Mure șan Vasile, Palc ău Ciprian, Ilea Sorin, B ădin Ion, F ărcaș 
Bianca Magdalena, Balo șin Nicolae, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eug en, Jitian 
Simion) și 1 vot ”ab ținere”(Vlad S ăndel).” 

Art.4 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.324/2017 se aprob ă în unanimitate. 

 
 

La punctul 10 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind atribuirea în proprietate domnului 
NICOARĂ PETRU- EMIL a unui teren intravilan, pentru destinaţia de locuinţă, în suprafaţă de  
401,0 mp, situat în Aleea Tineretului  din municipiul Hunedoara, înregistrat în C.F. Hunedoara 
nr. 68000, nr. cadastral 2590-2592/1/1/1/56, 2590-2592/2/1/1/1/1/56, aflat în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara. 
 

Dnul. Jitian Simion:  
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
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A revenit în sal ă dna consilier Popoviciu Corina Virginia, în moment ul de 
față fiind prezen ți 18 consilieri. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1 întrune ște 17 voturi ”pentru”( Todor Ramona Elena, Borca-Lu can 

Laura Valentina, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin,  Leanca Marius, Constantin Ioan, 
Giurgiu Radu Bogdan, Mure șan Vasile, Palc ău Ciprian, Ilea Sorin, B ădin Ion, F ărcaș 
Bianca Magdalena, Balo șin Nicolae, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eug en, Jitian 
Simion, Popoviciu Corina Virginia) și 1 vot ”ab ținere”(Vlad S ăndel).” 

Art.2 întrune ște 17 voturi ”pentru”( Todor Ramona Elena, Borca-Lu can 
Laura Valentina, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin,  Leanca Marius, Constantin Ioan, 
Giurgiu Radu Bogdan, Mure șan Vasile, Palc ău Ciprian, Ilea Sorin, B ădin Ion, F ărcaș 
Bianca Magdalena, Balo șin Nicolae, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eug en, Jitian 
Simion, Popoviciu Corina Virginia) și 1 vot ”ab ținere”(Vlad S ăndel).” 

Art.3 întrune ște 17 voturi ”pentru”( Todor Ramona Elena, Borca-Lu can 
Laura Valentina, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin,  Leanca Marius, Constantin Ioan, 
Giurgiu Radu Bogdan, Mure șan Vasile, Palc ău Ciprian, Ilea Sorin, B ădin Ion, F ărcaș 
Bianca Magdalena, Balo șin Nicolae, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eug en, Jitian 
Simion, Popoviciu Corina Virginia) și 1 vot ”ab ținere”(Vlad S ăndel).” 

Art.4 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.325/2017 întrune ște 17 voturi ”pentru”( Todor Ramona Elena, 

Borca-Lucan Laura Valentina, Scurtu Raul, Voinia Cl audiu Sorin, Leanca Marius, 
Constantin Ioan, Giurgiu Radu Bogdan, Mure șan Vasile, Palc ău Ciprian, Ilea Sorin, 
Bădin Ion, F ărcaș Bianca Magdalena, Balo șin Nicolae, Filiche Ionel-Marius, Muzsic 
Robert Eugen, Jitian Simion, Popoviciu Corina Virgi nia) și 1 vot ”ab ținere”(Vlad 
Săndel).” 
 
 

La punctul 11 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 
func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin 
curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna iulie 2017. 
 

Dnul. Jitian Simion:  
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Dnul. Secretar Dan Militon Lasl ău:  
”Specificăm că a revenit în sală dna. Olariu Nicoleta și sunt 19 consilieri.” 
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Se dă cuvântul: 
                        -   Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul dlor. consilieri. 
. 
Dnul. Balo șin Nicolae:  
”În ședința trecută, în care am aprobat subvenția pentru luna Iunie, a fost o 

ședință extraordinară în care am și aprobat subvenția, iar atunci i-am cerut dlui director 
general să ne facă o previziune pe care să ne-o trimită pe mail în luna în curs, pentru luna 
Iulie. I-am spus să ne-o trimită pe mail în 2, 3 zile și l-am rugat de asemenea, ca în ședința de 
astăzi să ne facă o previziune a consumurilor de combustibil, pentru că nu este chiar atât de 
complicat. Traseele se știu, mașinile se știu, consumurile se știu, pentru luna următoare. În 
acest fel, în baza previziunilor, am fi știut și noi. Da, a venit cu un consum de atât, bate cu 
previziunea, cu estimările, nu ne-a dat nimic. Nici pentru luna trecută, nici pentru luna care 
urmează. Consider că este o sfidare adusă. N-am cerut să mi-o dea doar mie, estimarea, să o 
dea tuturor colegilor să vadă această estimare. Nu a făcut nimic din ceea ce i-am solicitat.” 

 
Dnul. Fan Dorin:  
”Vă răspund dnul. Baloșin. Am avut inclusiv discuția telefonică. Amândoi am avut 

discuția telefonică, v-am comunicat că toate situațiile există. Dvs ați fost plecat în concediu. 
Numărul dvs. nu îl am. Există auditul la noi la societate, toate datele cu consumuri, cu trasee, 
cu hotărâri, toate datele sunt la audit. Inclusiv consumul de pe luna Iulie, sunt verificate. Știți 
foarte bine, am avut discuția telefonică. Dacă vom continua să purtăm discuții pe această 
temă, comunicați-mi e-mailul dvs și vă dau toate consumurile zilnic. Cu toată plăcerea vă 
furnizez orice fel de informație, vă comunic. Există auditul în acest moment în societate, se 
verifică consumurile pe fiecare lună, pe fiecare mașină, pe fiecare traseu, inclusiv kilometri pe 
fiecare traseu. Totul este verificat. Dacă dvs doriți, îmi dați e-mailul dvs și cu tot dragul. Am 
avut amândoi discuția telefonică, care există. V-am comunicat consumurile, veniți oricând 
sunteți bine-venit la societate, vi le ofer fizic sau pe e-mailul dvs. Cum doriți dvs. Dacă vom 
continua această discuție la infinit pe un lucru. Dvs. știți foarte bine despre ce este vorba că ați 
fost acolo și ați văzut inclusiv controlul financiar preventiv pe consumuri. Le aveți, știți. Eu 
vreau să vă comunic tuturor.”  

 
Dnul. Balo șin Nicolae:  
”Eu nu le știu. ” 
 
Dnul. Fan Dorin:  
”E, nu le știți. Vă arăt semnătura dvs pe ele. Ideea este în felul următor. 

Societatea pe care o reprezint în fața dvs, în acest moment trece printr-o perioadă foarte 
delicată. Parcul auto este foarte învechit. Avem probleme tehnice. Dacă se va prelungi, 
numirea consiliului de administrație și nu se pot achiziționa minim două mașini din fonduri 
proprii, domnule Primar, dacă Primăria nu are pe lista de investiții așa ceva, vom ajunge în 
luna următoare în situația în care n-o să ne putem onora contractul. Adică n-o să putem să 
efectuăm cursele. În acest moment avem patru mașini defecte, sus în garaj. Orice defecțiune 
apare, în momentul 1, în momentul 2, trebuie reparată, că altfel nu mai avem cu ce să ieșim pe 
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stradă. Dacă nu vom reuși să numim consiliul de administrație și să-l facem urgent, minim 
două mașini să le achiziționăm, vom avea probleme deosebite în luna viitoare, atât…eu n-o să 
pot să onorez contractul cu Primăria. Povestea consumurilor, domnule Primar, domnilor 
consilieri, este verificată la zi și toate datele există la audit în acest moment. E-mailul dvs dnul 
Baloșin, zilnic vă dau consumurile sau puteți veni până acolo și le puteți verifica dvs fizic. Cum 
doriți.” 

 
Dnul. Balo șin Nicolae:  
”E-mailul meu, am fost angajatul societății, nu cred că este o problemă, dacă 

întrebați pe oricine de acolo, cei care au lucrat la birou, știu, la Primărie la fel.” 
 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
”O singură remarcă am și eu. Suntem, cred că prima Primărie, dacă nu chiar 

singura care am demarat procedura pe guvernanța corporativă. Chiar ieri am vorbit la Consiliul 
Județean și nici măcar nu au amintit ca să înceapă pentru societățile din subordinea lor. Faptul 
că ea se desfășoară, i se datorează Consiliului Local, are în grijă ca pe ordinea de zi să apară 
cât mai urgent prin aparatul de specialitate al primarului lista scurtă cu membrii consiliului de 
administrație. În momentul în care vom desemna lista scurtă și vom cere convocarea adunării 
generale la Prim Transprest cred că lucrurile se vor lămuri, pentru că în momentul de față, din 
punctul meu de vedere, există o dispută așa între unii și alții. Probabil că le este întemeiat 
acest lucru va fi scos în evidență de raportul pe care îl va prezenta Consiliul Local, auditul 
nostru, am dispus începerea unui audit la societatea de transport și acolo vom ști exact cum 
stau lucrurile și o să vină cu informații pentru nimeni nu are nimic de ascuns. În legătură cu 
posibilitatea achiziționării prin Consiliul Local a două mijloace de transport în comun în 
momentul de față nu este posibil deoarece nu avem în lista de investiții așa ceva, ar fi trebuit 
să știm din timp. Dacă societatea are bani, o să o gândim și sper să vedem dacă putem 
achiziționa într-adevăr până la finalizarea procedurilor de fonduri europene, durează foarte 
mult. Avem planul de mobilitate urban, mai sunt multe lucruri, dar cât de curând vom răspunde 
consilierilor locali cu privire la auditul care l-ați cerut dvs. la firma de transport. Mulțumesc.” 

 
Dnul. Balo șin Nicolae:  
”Vreau să-mi termin ideea. De fiecare dată când eu vă spun ceva, dvs. veniți și 

îmi spuneți altceva. M-ați sunat când eram în concediu să îmi spuneți cât ați alimentat în ziua 
respectivă. Eu nu v-am cerut să-mi spuneți cât alimentați astăzi, mâine sau poimâine. Eu v-am 
cerut o previziune. Este o diferență între a alimenta și o estimare. Asta v-am cerut.” 

 
Dnul. Fan Dorin:  
”Domnule consilier, există conform graficelor și traseelor consumul pe zi și pe 

lună. Vi le ofer în 2 min. Îmi dați e-mailul dvs. și vi le trimit periodic.” 
 
Dnul. Balo șin Nicolae:  
”De ce nu mi le-ați oferit până acum.” 
 
Dnul. Fan Dorin:  
”Pentru acum sunt la audit. Am avut discuția telefonică și nu vreau să continuăm 

povestea aceasta aici.” 
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Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
”Domnule Primar  de 13 luni tocmai v-am anunțat și comunicat că votez împotrivă 

acestei subvenționări. Am crezut că se vor lua măsuri, din păcate nici un fel de măsură nu a 
fost luată. Mă așteptam să veniți cu un proiect cu care să eficientizați activitatea acestei 
societăți. Nu am văzut niciodată așa ceva. Mai mult decât atât, acești bani pe care noi îi dăm 
lunar, sub nici o formă nu sporesc gradul de confort, activitatea și siguranța călătorului. Sunt 
doar niște bani care maschează în mod evident o lipsă de viziune a Primăriei, lucru pe care eu 
îl găsesc deranjant. Aș fi vrut să văd, repet, că se vine din partea domnului Fan un proiect în 
care să spună foarte clar, pentru a nu suplimenta banii, subvențiile către firma Prim 
Transprest, venim cu următoarele idei. Aproape 2 miliarde de lei se duc în tichete lunare către 
pensionari și elevi. Un lucru bun. Problema este că nu se întorc decât 40% înapoi. De aici și 
nevoia de subvenționare. De ce nu ne punem problema cum să creștem numărul elevilor și 
numărul pensionarilor transportați. De ce nu ne punem problema și acum a spus adineauri 
domnul Fan, să îmbunătățim parcul auto, astfel încât mașinile noi să confere și siguranță și 
rapiditate și confort și să scadă cheltuielile. Tot ceea ce înseamnă ulei, tot ceea ce înseamnă 
consum. Să vedem că dăm bani la oamenii care lucrează în respectiva societate în funcție de 
rezultatele muncii lor. Un autobuz nou, unde spune foarte clar cât este consumul, dacă îi spui 
la om, te încadrezi în acest consum și dacă te încadrezi îți dau și un bonus, vă garantez că 
acei oameni se vor încadra. Mai mult decât atât, aș dori să văd că există rute alternative 
pentru mașinile din dotare și nu  este vorba doar de domnul Fan, este vorba și de dvs., dvs 
sunteți vârful de lance, cel care reprezintă și e normal ca de la dvs. să avem aceste solicitări. 
Deci rute alternative, convenții pentru transport, care să mărească sumele încasate la bugetul 
local. De asemenea, s-a vorbit de guvernanța corporativă. Din luna Martie tot pomenesc de 
ea. Din păcate nu s-a întâmplat nimic. Și de ce avem nevoie, la fel cum a zis domnul Fan, 
omul vine să își asume o astfel de acțiune și să spună voi renunța la aceste subvenționări, voi 
veni cu următorul proiect și acel proiect să fie votat de către Consiliul Local, nu de către 
altcineva. Fiindcă la urma, urmei, dacă noi o să fim excluși din guvernanța corporatistă, care 
mai este rolul nostru cu privire la societățile comerciale? Noi nu apărem nicăieri, vom vedea că 
noi nu suntem incluși. Ar fi normal, nu interviul să fie dat, ci omul de acțiune să fie supus 
Consiliului Local și noi să venim cu idei. Mai mult decât atât, aș propune să se treacă de la 
bilete la cartele lunare. Avem în fiecare lună o situație în care îi punem pe pensionari să vină 
să stea în picioare, să se îngrămădească, pentru ce? Să își ia tichetele. Haideți să trecem pe 
cartele dacă tot vom avea autobuze noi. Este mult mai elegant, este mult mai corect și venim 
în sprijinul acestor oameni, pe care vrem să-i ajutăm. Haideți să luăm..ceea ce ne-ați trimis 
dvs. pe e-mail de la audit, ceea ce vine de la Camera de Conturi, spune clar că această firmă 
e pe pierdere. Vreau să văd o societate comercială, privată care acceptă pierdere de peste doi 
ani de zile. De la primarul Arion, până la dvs. Eu nu cred că există o societate comercială care 
să accepte pierderi. Vorbim de viitoarea creștere a prețului la combustibil care va fi votat de 
către guvernul PSD. Ce se va întâmpla? Cu cât vor crește atunci aceste subvenții că vor 
crește o dată subvențiile pe tichet și apoi pe suplimentară pentru faptul că oamenii nu vin cu 
tichetele la decontat. Vă repet, vă rog, haideți să găsim o soluție pe acre să o propunem în 
următoarea ședință de consiliu. Să nu mai așteptăm. 2 ani de zile, deja este prea mult pentru o 
societate aflată pe pierdere. Vă mulțumesc.”  

 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
”Eu am mai explicat de-a lungul timpului cum funcționează societatea. Domnul 

Fan, cred că o să-l părăsească părul de pe cap de câte ori a explicat și văd că tot nu ați 
înțeles, domnule Giurgiu. Dacă vreți rămânem după, și mai explicăm o dată și încă o dată și 
încă o dată, cu siguranță în viitoarea ședință puneți din nou aceleași întrebări, ce înseamnă 
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subvenție, ce înseamnă bilet, cum se face decontarea. Noi vrem să mai explicăm  încă o dată, 
să mai țin în loc Consiliul Local ca să înțelegi, eu pot s-o fac cu mare drag. Dar cred că domnul 
Fan, ca și director al societății comerciale, un S.R.L. cu personalitate juridică, care este direct 
răspunzător de tot ce înseamnă finanțele publice la societate, le-am explicat de nenumărate 
ori. Chiar nu s-a înțeles? Și să nu întrerupeți, că eu nu v-am întrerupt. Deci chiar pot să stau și 
să explic de 10 mii de ori un lucru, dar am și dorința ca acel cineva care vrea să asculte să 
spună, ”aici nu am înțeles, mai repetă o dată”. Am repetat de nenumărate ori, a repetat și 
domnul Baloșin, a repetat și domnul Muzsic, cei care au avut tangențe cu această societate de 
ce există subvenție, ce înseamnă transportul local, ce înseamnă eficientizare, cine trebuie să 
facă un proiect de hotărâre, Consiliul Local îl face la inițiativa legislativă, dacă chiar ați dorit să 
găsiți o soluție, o puteați găsi și o puneați pe masa Consiliului Local. Am explicat ce înseamnă 
guvernanța corporativă. Am spus chiar adineauri, acum câteva minute că suntem prima 
Primărie care am demarat această procedură și dacă ați citi legea, că nu e mare lucru, poate 
ați fi văzut ce înseamnă comisia, cum se votează comisia, cine supune spre aprobare, cine 
poate depune C.V.-ul pentru a face parte din Consiliul de Administrație, nu este nici un secret. 
De ce puneți aceleași întrebări care sunt scrise în lege? Să îmbunătățim parcul auto, de câte 
ori am explicat noi Consiliului Local ce trebuie să facem cu proiectul cu fondurile europene, că 
lucrăm la el, că nu au listat ghidul consultativ, decât în ultimul timp, acum că a venit, că am 
avut întâlnirea pe mobilitatea urbană, inclusiv cu directorul de la societatea de transport, i-am 
urmărit traseele, că vor veni pe ordinea de zi tot ce înseamnă acest lucru, cine elimină 
Consiliul Local, să fim excluși din guvernanța corporatistă, acum nu înțeleg nici eu. Să fim 
excluși, cine Consiliul Local? Păi cum să fie Consiliul Local când Consiliul Local este cel care 
votează convocarea adunării generale a AGA respectivă cu stabilirea ordinii de zi în care se 
spun toate lucrurile. Cum să fie exclus că el este organul deliberativ. Scrie în legea 2015. Nu 
spun nici o noutate. Nu dau lecții nimănui. Dar repetăm aceleași lucruri în fiecare ședință de 
Consiliul Local. Cum să fim excluși? Nu vă convine domnul Fan. Foarte bine. Poate că domnul 
Fan va avea timp de meditații și se va gândii ce va face mai departe. Va veni altcineva. Acel 
altcineva sau domnul Fan dacă va putea continua, va depune un plan de eficientizare care 
poate să ducă la dispariția subvenției dar nu cred așa ceva pentru că toate lucrurile acestea la 
transportul local când ai gratuități riști să nu meargă toți cu autobuzul, este logic. Nu văd de ce 
doar de dragul de a vorbi, haideți să ne atacăm unii pe alții. Eu ce v-am spus? Consiliul Local 
este cel care hotărăște. Am discutat de atâtea ori. Ceea ce gândesc strategii pe fonduri 
europene pentru achiziția autobuzelor electrice în anul în care va fi pentru ridicarea unui depou 
nou, foarte bine, să o facem. Dar nu putem risipi bugetul Primăriei în toate părțile, că trebuie și 
acolo, trebuie și acolo. Sunt priorități, da? Eu mi le asum. În momentul de față sunt alte 
priorități, dar evident și ceea ce a informat domnul Fan în Consiliul Local de a achiziționa două 
autobuze, putem să o facem și pe aceea. Mulțumesc.” 

 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
”Ca să vă arăt că am înțeles ce înseamnă subvenționare. Am în față balanța de 

verificare a societății pe luna Iunie. Totalul subvențiilor acordate pe primele 6 luni ale anului și 
nu mă refer la subvențiile votate prin Consiliu, ci cele care sunt pentru tichete sunt de 514.385, 
iar ceea ce înseamnă votarea prin Consiliu datorită faptului că nu se întorc toate tichetele 
înapoi, se întorc doar 40%.” 

 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
”De ce nu se întorc, știți? Nu. Spuneți dvs. De ce nu se întorc, știți? Vi s-a 

explicat de o sută de mii de ori.” 
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Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
”Vă spun eu din ce cauză nu se întorc, dacă tot mă întrebați. Fiindcă oamenii nu 

se urcă în autobuz.” 
 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
”Și ce să fac eu? Ce ar trebui să facem?Să-i urc eu cu forța? 
 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
”Acum despre asta vorbeam. Siguranța, rapiditatea, confortul sunt lucruri de care 

au nevoie oamenii pentru a se urca. Le oferiți? Domnul Fan, spunea adineauri că suntem în 
situația în care luna viitoare s-ar putea să nu mai funcționeze transportul.” 

 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
”Și faptul că cineva atrage atenția că lucrurile pot fi îmbunătățite, este de rău sau 

ce să înțeleg?” 
 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
”Deloc. Dar în nici un caz să..” 
 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
”Așa o prezentați. Ca ar fi de rău.” 
 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
”În momentul în care vor apărea fondurile, adică peste un an de zile.” 
 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
”Domnule consilier, dacă vreți să purtăm un dialog, îl putem purta și pe 

eficientizare și pe legea administrației publice locale, dar dacă ați vorbi exact pe subiect, cu 
mare drag. Dar sunteți pe lângă subiect. O faceți doar din pur scop politicianism. Guvernul 
PSD mărește accizele și ce face de bine guvernul PSD și ce a făcut de rău, guvernul PSD, iar 
noi suntem la transportul în comun. Vi s-a explicat de nenumărate ori. Pe lângă subiect, 
suntem excluși din guvernanța corporatistă. Stimați colegi, nu are nici o legătură, absolut 
niciuna. Trecerea de la bilete, la …am discutat pe planul de mobilitate, am discutat, am și 
informat aici Consiliul Local cum urmează să facem, dar degeaba am informat că la informarea 
respectivă, domnul Giurgiu nu a vrut să mă asculte și la fiecare v-am dat răspuns. Faptul că 
facem polemică, să știți că la polemică și eu rezist.” 

 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
”Atunci încheiem. Este în regulă. Am spus ce am avut de spus, dvs la fel.”  
 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
”Nu ați avut niciodată un argument să spuneți cetățeanului din Județul 

Hunedoara de ce nu vreți să votați subvenția la transportul de care ei beneficiază. Niciodată, 
nimic. Alții care s-au abținut, au spus de ce. Au avut o problemă cu managementul, au avut o 
problemă cu autobuzul, dvs. nu ați votat, că nu ați votat.” 
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Dnul. Balo șin Nicolae:  
”Fără să vreau să ajut pe domnul Fan sau pe cineva, dar când vorbim de 

subvenție la transportul local, vreau să vă spun că nu există la noi în țară și probabil nici în altă 
parte serviciul de transport public nesubvenționat.” 

 
Dnul. Fan Dorin:  
”Corect.” 
 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
”Încă o dată vă rog să repetați pentru domnul Giurgiu.” 
 
Dnul. Balo șin Nicolae:  
”Deci trebuie să fim atenți, eventual la valoarea subvenției sau la corectitudinea 

cu care se face activitatea. Altceva vreau să spun referitor la subvenție. Serviciul de transport 
public local, este un serviciu de utilitate publică la fel cum este și iluminatul. Dacă vorbim de 
întors banii înapoi aș vrea să întreb câți bani…pentru iluminat…pentru utilitate publică. Deci 
faptul că există subvenție la transport, suntem de acord și cu subvenția dar trebuie să vedem 
dacă este corect calculată. Niciodată domnul consilier, nu va fi serviciul de transport public fără 
subvenție. Mulțumesc.” 

 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
”Repet. Sunt…sunt de acord cu faptul că pensionarii și elevi beneficiază de ea, 

dar nu sunt de acord cu subvenționarea suplimentară pe hotărârea Consiliului Local. De ce? 
Fiindcă aceea subvenție care este oricum acordată nu este folosită, domnule consilier. Este 
simplu. Dacă acea subvenție ar fi folosită și oamenii ar urca în mașini, noi nu am mai avea nici 
o discuție. Mă înțelegeți? Este simplu. Despre asta este vorba, nu despre altă subvenționare.” 

 
Dnul. Balo șin Nicolae:  
”Eu am înțeles.” 
 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
”Nu. Dvs. să-i convingeți, nu eu din postura de consilier. De aceea există un 

management la o societate, de aceea există un consiliu de administrație. Nu să vină un 
consilier.” 

 
Dnul. Fan Dorin:  
”Dacă ne referim strict la subvenție, subvenția reprezintă diferența dintre venituri 

și cheltuieli. Faptul că se acordă …gratuit pensionarilor, nu este subvenție. Subvenția 
reprezintă diferența dintre venituri și cheltuieli și dacă verificăm actele contabile și luăm ca 
reper societatea Eco Sid care a avut subvenția pe Prim Transprest, este în jur de 13%. Se 
poate verifica, ca subvenție anuală și vom constata că este mai mică cu 13%. Subvenția 
trebuie să scadă doar în felul următor. Prin creșterea veniturilor și scăderea cheltuielilor. 
Creșterea veniturilor poate fi făcută doar prin mașini noi și un număr mai mare de călători. 
Scăderea costurilor, la fel, prin achiziționarea mașinilor în parcul auto care să nu mai genereze 
aceste costuri. Lucrurile sunt foarte simple. Trebuie timp, doar că, din punctul meu de vedere, 
prea lungă procedura, nu avem consiliu de administrație și nu putem lua niște decizii, care din 
punctul meu de vedere, …Acesta este singurul lucru. Trebuie să mergem mai departe. Trebuie 
să facem transportul cu subvenție mai mică din punctul tuturor de vedere, inclusiv al nostru 
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doar că trebuie ca în consiliu de administrație cât de repede se poate să putem lua niște 
decizii și măsuri. Este un serviciu public. Mulțumesc.” 

 
Dnul Secretar Militon D ănu ț Lasl ău:  
”Cred că ar trebui să vă spun din punct de vedere legal, că tot ridicați problema 

cu aceea selecție a administratorului. Suntem în faza de interviu. Domnul director, tot timplul 
plângeți că durează prea mult. Dar deja observați că este o anumită procedură care trebuie 
urmată. Mai mult decât atât, trebuia să plângeți de la început. Aceea procedură trebuia să 
plece de la societate și nu de la Primărie. Ea a pornit de la Primărie, suntem în faza de 
interviu. Este un program până la sfârșitul lunii Septembrie se va supune spre aprobare acel 
consiliu de administrație ca să răspund și domnului consilier  Giurgiu în privința acelui plan de 
management. După ce se va aproba acest consiliu de administrație, în 30 de zile ei sunt 
obligați să vină cu un plan de management pe care dvs. puteți să-l aprobați sau nu.” 

 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
”Asta ca să nu se mai înțeleagă că, Consiliul Local poate fi exclus de la dezbateri 

pe tema aceasta. Din contră, Consiliul Local este cel care aprobă. Fără Consiliul Local nu te 
poți duce mai departe. Consiliul Local poate să nu aprobe ordinea de zi stabilită. Consiliul 
Local poate să-i ceară reprezentantului Consiliului Local în  Adunarea Generală a membrilor 
sau asociați să nu voteze planul respectiv. Consiliul Local este organul deliberativ. Dvs. 
hotărâți de la componența Consiliul de administrație, așa numita listă scurtă, până la 
procedura ulterior care va fi făcută.” 

 
Dnul Secretar Militon D ănu ț Lasl ău:  
”Și în cazul în care nu veți aproba acel plan de management, acel Consiliu de 

administrație se va revoca și se va relua din nou procedura. Totul va trece prin Consiliu. Nu va 
fi exclus Consiliu. Se ca face conform prevederilor legale, doar că este o procedură foarte 
grea.” 

 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
”Mulțumesc. Aștept prima situație. Mulțumesc.” 
 
Dnul. Muzsic Robert Eugen:  
”În zilele trecute am avut câteva întâlniri cu grupuri de părinți, ținând cont că 

începe noul an școlar peste puțin timp. În urma discuțiilor, cerințele din partea dânșilor, așa o 
cerere, prin care nouă, Consiliului Local, ni s-ar solicita, să găsim o modalitate să asigurăm 
transportul gratuit. Am spus că voi ridica această problemă în cadrul Consiliului Local. Mi s-a 
dat un exemplu, că la Constanța s-a făcut o asemenea hotărâre de Consiliu Local. Am spus că 
vom căuta și noi temeiul legal pentru a putea găsi o soluție. Mi-au spus că sunt familii cu 4,5 
copii care au o situație destul de grea, fac naveta și știu că din cadrul școlilor le-au spus că se 
decontează o anumită sumă din transport, știu că școala decontează prin Inspectoratul școlar, 
dar dânșii vor să se găsească o soluție și pentru cei din interiorul localității. Și atunci am spus 
că voi ridica această problemă ținând cont că știu că este într-o transformare această societate 
de transport, va fi un nou management. Se ține cont și de această solicitare a părinților pentru 
că eu zic că ar fi bine-venită pentru copii din Municipiul Hunedoara, ținând cont că situația 
financiară a multora este destul de precară. Mulțumesc.”  
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Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
”Domnul consilier, dacă îmi permiteți, am mai discutat problema aceasta. Știe 

cineva un cadru legal?” 
 
Dnul Secretar Militon D ănu ț Lasl ău:  
”Nu aș putea să vă dau din cap cadrul legal, dar…” 
 
Dnul. Muzsic Robert Eugen:  
”Ne putem uita la Constanța cum au făcut.” 
 
Dnul Secretar Militon D ănu ț Lasl ău:  
”Vă pot răspunde cu ce ne-a spus directorul de la Curtea de Conturi când a venit 

în control. Faptul că face Constanța, Timișoara sau altă localitate, nu este un exemplu. Trebuie 
să ne uităm la lege ce spune. Pot să facă și ei greșit și când merge Curtea de Conturi să le 
impută banii.”  

 
Dnul. Muzsic Robert Eugen:  
”Eu am spus că poate găsim o soluție, încercăm.” 
 
Dnul Secretar Militon D ănu ț Lasl ău:  
”Am verificat, vă spun 100% că până la momentul actual, pe actuala legislație nu 

avem. Doar dacă vor intervenii modificări legislative. Acolo trebuie să se caute soluțiile, în 
modificări legislative.”    

   
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hot ărârii întrune ște 17 voturi ”pentru”( Todor Ramona Elena, Borca-
Lucan Laura Valentina, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin 
Ioan, Mure șan Vasile, Palc ău Ciprian, Ilea Sorin, B ădin Ion, F ărcaș Bianca Magdalena, 
Baloșin Nicolae, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eug en, Jitian Simion, Popoviciu 
Corina Virginia, Olariu Nicoleta) și 2 voturi ”împotriv ă”( Vlad S ăndel, Giurgiu Radu 
Bogdan).” 

Art.1 întrune ște 17 voturi ”pentru”( Todor Ramona Elena, Borca-Lu can 
Laura Valentina, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin,  Leanca Marius, Constantin Ioan, 
Mureșan Vasile, Palc ău Ciprian, Ilea Sorin, B ădin Ion, F ărcaș Bianca Magdalena, Balo șin 
Nicolae, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen,  Jitian Simion, Popoviciu Corina 
Virginia, Olariu Nicoleta) și 2 voturi ”împotriv ă”(Vlad S ăndel, Giurgiu Radu Bogdan).” 

Art.2 întrune ște 17 voturi ”pentru”( Todor Ramona Elena, Borca-Lu can 
Laura Valentina, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin,  Leanca Marius, Constantin Ioan, 
Mureșan Vasile, Palc ău Ciprian, Ilea Sorin, B ădin Ion, F ărcaș Bianca Magdalena, Balo șin 
Nicolae, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen,  Jitian Simion, Popoviciu Corina 
Virginia, Olariu Nicoleta) și 2 voturi ”împotriv ă”(Vlad S ăndel, Giurgiu Radu Bogdan).” 

Art.3 întrune ște 17 voturi ”pentru”( Todor Ramona Elena, Borca-Lu can 
Laura Valentina, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin,  Leanca Marius, Constantin Ioan, 
Mureșan Vasile, Palc ău Ciprian, Ilea Sorin, B ădin Ion, F ărcaș Bianca Magdalena, Balo șin 
Nicolae, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen,  Jitian Simion, Popoviciu Corina 
Virginia, Olariu Nicoleta) și 2 voturi ”împotriv ă”(Vlad S ăndel, Giurgiu Radu Bogdan).” 
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Hotărârea nr.326/2017 întrune ște 17 voturi ”pentru”( Todor Ramona Elena, 
Borca-Lucan Laura Valentina, Scurtu Raul, Voinia Cl audiu Sorin, Leanca Marius, 
Constantin Ioan, Mure șan Vasile, Palc ău Ciprian, Ilea Sorin, B ădin Ion, F ărcaș Bianca 
Magdalena, Balo șin Nicolae, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eug en, Jitian Simion, 
Popoviciu Corina Virginia, Olariu Nicoleta) și 2 voturi ”împotriv ă”(Vlad S ăndel, Giurgiu 
Radu Bogdan).” 

 
 

 
La punctul 12 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor 

în func ție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de până la 60.000 lei, 
din bugetul local al municipiului Hunedoara, pentru premierea familiilor care au 
sărbătorit sau vor sărbători în acest an „Nunta de Aur”. 
 

Dnul. Jitian Simion:  
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de comerț - aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprob ă în unanimitate.  
Hotărârea nr.327/2017 se aprob ă în unanimitate. 

 
 

 La punctul 13 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor 
prezen ți). Proiect de hotărâre privind convocarea Adunării Generale a Asociaților și acordarea 
unui mandat special reprezentantului Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a 
Asociaţilor la Societatea ECO SID S.R.L. Hunedoara. 

 
Dnul. Jitian Simion:  

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerț - aviz favorabil 
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În continuare se dă cuvântul dlor consilieri. 
 
Dnul. Balo șin Nicolae:  
”Vreau să fac un amendament. Este un administrator pe care l-au numit în urmă 

cu ceva timp și îl și cunosc că am fost colegi de serviciu. S-a omis sau nu știu, dar nu i s-a 
stabilit o remunerație. Face și naveta, vine de dincolo de Deva și consider că trebuie să, este 
administrator și este normal să fie remunerat, prin urmare propun un amendament la această 
hotărâre. La Art. 1 din hotărâre, se va adăuga punctul 2 cu următorul conținut: ”să stabilească 
remunerația administratorului provizoriu în sumă de 1.450 lei/lunar.” 

   
Dnul. Secretar Militon D ănu ț Lasl ău:  
”Este minimul pe economie, pe care suntem obligați să îl dăm.” 
 
Dnul. Balo șin Nicolae:  
”Exact. Da.” 
 
Se supune la vot amendamentul dlui consilier Balo șin Nicolae, care se 

aprob ă în unanimitate.  
 
 Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprob ă în unanimitate.  
Hotărârea nr.328/2017 se aprob ă în unanimitate. 

 
 

La punctul 14 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 
func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate și a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie „Rețea apă zona Sit Industrial Hunedoara“ . 

 
Dnul. Jitian Simion:  

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -   Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -   Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
                       -    Se prezintă raportul comisiei de juridic - aviz favorabil 

  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
  
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.329/2017 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 15 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitație publică a 
unor terenuri, situate în municipiul Hunedoara, str. Bicaz, Nr. 2, Piața Obor. 
 

Dnul. Jitian Simion:  
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ - aviz favorabil 

   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 
Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprob ă în unanimitate. 
Având în vedere faptul c ă art. 4 din cadrul proiectului de hot ărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauz ă de 5 minute pentru num ărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de c ătre comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 

                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea unor terenuri situate în Municipiul 
Hunedoara, str. Bicaz, nr. 2 (Piața Obor), menționate la art.1 din proiectul de hotărâre 
nr.353/18.08.2017, a constatat următoarele: 

- Roncea Vasile  – Director S.P.A.P.T.O. – Serviciul Public Administrația Piețelor, 
Târgurilor și Oboarelor – președinte 19 voturi “pentru”             

- Sava Vasile  – inspector Compartiment Privatizare si Control Comercial  – membru 19 
voturi “pentru”             

- Muntean Adriana Mihaela  – inspector - Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate – 
membru 19 voturi “pentru”             

- Matei Adina – consilier juridic – Compartimentul concesiuni, închirieri, administrarea 
patrimoniului, privatizare – membru 19 voturi “pentru”             

- Muntean Ioan  – consilier - Birou Urbanism – membru 19 voturi “pentru”  
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În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei 
publice, amintită mai sus,  este următoarea: 

 
- Roncea Vasile  – Director S.P.A.P.T.O. – Serviciul Public Administrația Piețelor, 

Târgurilor și Oboarelor – președinte 
      - Sava Vasile  – inspector Compartiment Privatizare si Control Comercial  –         membru; 

- Muntean Adriana Mihaela  – inspector - Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate – 
membru; 

- Matei Adina – consilier juridic – Compartimentul concesiuni, închirieri, administrarea 
patrimoniului, privatizare – membru; 

- Muntean Ioan  – consilier - Birou Urbanism – membru. 
-  

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă a comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea 
unor terenuri situate în Municipiul Hunedoara, str. Bicaz, nr. 2 (Piața Obor), a constatat 
următoarele: 

- Oboroceanu Eleonora  – Serviciul Public Administrația Piețelor, Târgurilor și Oboarelor 
-  preşedinte 19 voturi “pentru”             

- Bălăcescu Amalia Viola  – Compartimentul Control Comercial, disciplina în construcții 
și mediu – membru 19 voturi “pentru”             

- Bistrian Carla  – Inspector – Serviciul Buget, Finanțe, Contabilitate – membru 19 voturi 
“pentru”             

- Pahon țu Cristina  – Inspector – Compartimentul concesiuni, închirieri, administrarea 
patrimoniului, privatizare – membru 19 voturi “pentru”             

- Moise Iulica  – Consilier – Birou Urbanism – membru 19 voturi “pentru”   
 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezerv ă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea unor terenuri situate în Municipiul Hunedoara, 
str. Bicaz, nr. 2 (Piața Obor), menţionate mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
- Oboroceanu Eleonora – Serviciul Public Administraţia Pieţelor şi Oboarelor -   

preşedinte 
- Bălăcescu Amalia Viola  – Compartimentul Control Comercial, disciplina în construcții 

și mediu – membru; 
- Bistrian Carla  – Inspector – Serviciul Buget, Finanțe, Contabilitate – membru; Pahon țu 

Cristina  – Inspector – Compartimentul concesiuni, închirieri, administrarea 
patrimoniului, privatizare – membru; 

- Moise Iulica  – Consilier – Birou Urbanism – membru. 
 

Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art.5-8 se aprob ă în unanimitate.  
Hotărârea nr.330/2017 se aprob ă în unanimitate.  
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La punctul 16 al ordinii de zi  (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 
func ție). Proiect de hotărâre privind participarea municipiului Hunedoara prin Consiliul Local al 
municipiului Hunedoara în calitate de coorganizator alături de Asociația Diversitas Társaság, la 
organizarea evenimentului ”Zilele Maghiare din Județul Hunedoara”, care se va desfășura în 
perioada 23.09.-01.10.2017. 

 
                     Dnul. Jitian Simion:  
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.331/2017 se aprob ă în unanimitate.  

 
 

La punctul 17 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 
func ție). Proiect de hotărâre privind încheierea unui acord de parteneriat între municipiului 
Hunedoara și Teatrul de Artă Deva, în vederea organizării Festivalului de muzică clasică 
„Stradivarius Music Nights by the Castle”. 

 
Dnul. Jitian Simion:  

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.332/2017 se aprob ă în unanimitate.  
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La punctul 18 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor 
prezen ți). Proiect de hotărâre pentru modificarea art.1 din Hotărârea Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara nr.196/2016 privind desemnarea Comisiei de evaluare/selecție 
prealabilă a membrilor Consiliului de Administrație al întreprinderilor publice având ca 
autoritate tutelara municipiul Hunedoara, precum și aprobarea Regulamentului de organizare 
şi desfăşurare a selecţiei/evaluării prealabile, cu modificările și completările ulterioare. 

 
Dnul. Jitian Simion:  

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 

Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Având în vedere faptul c ă art. 1 din cadrul proiectului de hot ărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane), votul  va fi secret.  
Se ia o pauz ă de 5 minute pentru num ărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de c ătre comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, cu 
modificările ulterioare, în următoarea componenţă: 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru   
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea art.1 din 

Hotărârea Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.196/2016, în sensul desemnării 
comisiei de evaluare/selecție prealabilă a membrilor Consiliului de Administrație al 
întreprinderilor publice având ca autoritate tutelară Municipiul Hunedoara, a constatat 
următoarele: 
- Ponta Cristina – administrator public – președinte 19 voturi “pentru”       
- Ciocârlie Odeta Viviana – Sef Serviciu – Serviciul Fond Locativ, Relația cu Asociațiile de 

Proprietari, Legalitate si Acțiuni in Instanta – membru 19 voturi “pentru”       
- Kiss Monalisa – consilier superior - Compartiment Resurse Umane, Salarizare, Secretariat 

– membru 19 voturi “pentru”        
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- Herban Cosmin Adrian – consilier juridic asistent – Direcția Politia Locală – secretar 19 
voturi “pentru”       

- Bistrian Adriana Carla Ita – Sef Serviciu – Serviciul Buget, Finanțe, Contabilitate – 
președinte supleant 19 ”voturi “pentru”       

- Barabaș Ștefan Ilie – consilier juridic superior – Birou Achiziții Publice – membru supleant 
19 ”voturi “pentru”       

- Malea Raul Nicolae – consilier juridic principal - Compartiment Relații si Secretariat 
Consiliul Local – membru supleant 19 ”voturi “pentru”       

- Furca Tiberiu – Director Executiv – Direcția Politia Locala – secretar supleant 19 ”voturi 
“pentru”       

 
  În urma acestor rezultate, comisia de evaluare/selecție prealabilă a membrilor 

Consiliului de Administrație al întreprinderilor publice având ca autoritate tutelară Municipiul 
Hunedoara, este compusă din: 
- Ponta Cristina – administrator public – președinte 
- Ciocârlie Odeta Viviana – Sef Serviciu – Serviciul Fond Locativ, Relația cu Asociațiile de 

Proprietari, Legalitate si Acțiuni in Instanta – membru 
- Kiss Monalisa – consilier superior - Compartiment Resurse Umane, Salarizare, Secretariat 

– membru  
- Herban Cosmin Adrian – consilier juridic asistent – Direcția Politia Locală - secretar 
- Bistrian Adriana Carla Ita – Sef Serviciu – Serviciul Buget, Finanțe, Contabilitate – 

președinte supleant 
- Barabaș Ștefan Ilie – consilier juridic superior – Birou Achiziții Publice – membru supleant 
- Malea Raul Nicolae – consilier juridic principal - Compartiment Relații si Secretariat 

Consiliul Local – membru supleant 
- Furca Tiberiu – Director Executiv – Direcția Politia Locala – secretar supleant” 

 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Art.2-3 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.333/2017 se aprob ă în unanimitate.  

 
 

    La punctul 19 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 
func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2017. 

 
                      Dnul. Jitian Simion:  
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
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  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.334/2017 se aprob ă în unanimitate.  

 
 

La punctul 20 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 
func ție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetelor de venituri şi cheltuieli pe 
anul 2017 ale instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii, aflate în 
subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

 
Dnul. Jitian Simion:  

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei urbanism - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 
Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-10 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.335/2017 se aprob ă în unanimitate.  
 
 
21. Prezentarea adresei Asociației Civice Solidaritatea Hunedoreană 

nr.41/31.07.2017, înregistrată la Primăria municipiului Hunedoara sub nr. 54875/01.08.2017. 
 

22. Prezentarea Deciziei nr.59/27.07.2017 emisă de către directorul Camerei de 
Conturi Hunedoara, precum și a Raportului de audit financiar nr.47175/978/30.06.2017. 

 
Dnul. Vlad S ăndel:  
”La acest punct aș avea eu o intervenție. O întrebare. Datele care ne sunt 

prezentate aici sunt oficiale, da? Forma finală, da? Mă refer la Raportul de Audit Financiar, 
dacă este forma finală, oficială, da?” 
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Dnul. Secretar Militon D ănu ț Lasl ău:  
”Este forma transmisă la momentul actual. Forma finală care poate fi modificată 

în urma contestației făcută de către noi.” 
 
Dnul. Vlad S ăndel:  
”Există o problemă la pagina 5. Apare acolo Consiliul Local al Municipiului 

Orăștie. Primarul Municipiului Orăștie.” 
 
Dnul. Secretar Militon D ănu ț Lasl ău:  
”Noi l-am transmis exact cum ne-a fost transmis. Nu putem intervenii pe el.” 
 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
”Puteți să le transmiteți și lor.” 
 
Dnul. Secretar Militon D ănu ț Lasl ău:  
”La contestație vom purta și aceste mici nereguli.” 
 
Dnul. Vlad S ăndel:  
”Atât.” 
 
Dnul. Secretar Militon D ănu ț Lasl ău:  
”Nici nu putem intervenii. Foarte bine că au greșit.” 
 
Dnul. Vlad S ăndel:  
”Așa zice: ”aparatul de specialitate al Primarului Municipiului Orăștie este format 

din 581 de posturi„ și le enumeră mai departe. Trebuie văzut. Mulțumesc.” 
 

23. Diverse 
 
Dnul. Jitian Simion:  
”Trecem la diverse. Înscrieri la cuvânt dacă sunt. Domnul consilier Balosin, 

domnul  consilier Giurgiu, domnul consilier Muszic, domnul consilier Scurtu, dna. delegat 
sătesc Szabo. Acum legat de acest aspect vă rog, delegații sătești conform regulamentului, 
delegații sătești precum și invitații care participă la ședință, înainte de începerea ședinței vă 
rog să anunțați Președintele de ședință că doriți să vă înscrieți la cuvânt la punctul Diverse. Ei, 
acuma haideți că o lăsăm așa. Am înțeles că se mai înscrie la cuvânt și dl. Mititelu. Intervenția 
pe cât posibil a invitaților să nu fie lungă și mă refer în special la dl. Mititelu. 

 
 Dnul.Consilier Balosin : 
 ”Da. Mulțumesc. Aș vrea să vă rog, pe B-dul 1848 în zona Gradiniței și a Q-urilor 

reparațiile asfaltului,  acolo am înteles că vor dura nu știu un an, doi, trei până vor începe și în  
acea zonă. V-aș ruga dacă se poate cel puțin intrările, intrarile sunt foarte stricate cu gropi cu 
găuri dacă se pot măcar plomba. Toate intrările, hai că inăuntru te mai invârți cum te învârți 
dar pe intrări sunt praf. Mulțumesc!,, 
 

 Dnul. Jitian Simion:  
”Vă multumesc. Dl. consilier Giurgiu,,. 
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 Dnul. Giurgiu Bogdan Radu:  
”Mulțumesc. Aș dori să se declare public modul în care se stabilesc, se 

prioritizează  asfaltările în oraş, algoritmul de calcul, astfel incât cetăţenii din cartiere să ştie 
când le va veni rândul să dispună de străzi şi alei pietonale moderne. Iar dacă nu există un 
astfel de algoritm vă propun unul astfel incât să se poată stabili clar şi ferm ordinea de 
asfaltare a străzilor. Vă dau un exemplu: Propun să se ţină cont de vechimea asfaltării in care, 
se acordă 10 puncte pentru o stradă neasfaltată vreodată şi 1 punct pentru o strada asfaltată 
în ultimul an, de asemenea  să ţinem cont de trafic, tot așa cu un punctaj de la 1 la 10, la 
numărul de maşini aparţinând locuitorilor din zonă, la fel același punctaj, precum şi la 
importanţa străzii din punct de vedere al impactului turistic. Se adună la sfârşit punctajul şi 
vedem cum putem prioritiza asfaltările, rezultatul final fiind comunicat public către cetăţeni. 
Este important să știe cetățenii, data la care vor fi asfaltate străzile. După anumite străzi care 
sunt înaintea lor să aibă și ei asfaltată aleea. Apoi vreau să întreb care idea ce a stat in spatele 
amplasării băncuţelor pe marginea bulevardului  Traian, pe langă pista de biciclete. Deoarece 
inţeleg ca bicicliştii, sau diverşi trecători se pot odihni respirând noxele din gazele de 
eşapament a maşinilor ce trec prin zonă?  
In cazul in care s-a dorit transformarea bulevardului intr-o faleză, vă aduc aminte că-n zonă nu 
există nici o apă curgatoare ci doar anostele construcţii ale magazinelor Dedeman şi Lidl,  
OMV sau diverse terenuri goale. Inţeleg necesitatea unor bancuţe la o distanţa de 100 metri 
pentru cei în vârstă sau afectaţi de insolaţii mai ales că zona nu beneficiază de umbră dar să 
montezi 10-15 băncuţe la distanţe de 20 de metri intr-o zonă fară nicio atractivitate legată de 
relaxare, mi se pare complet lipsit de inspiraţie, o cheltuială fară de rost. Şi fiindcă tot s-au 
investit atâţia bani intr-o zonă fară de interes, dar care beneficiază şi de-o pistă pentru 
biciclişti, nu ar fi mai indicat ca primăria, printr-o societate la care este acţionar, să inceapă a 
închiria şi nişte biciclete așa cum face Primaria Capitalei? Şi băncuţele oare nu ar fi fost mai 
practice acolo unde le solicită diverse grupuri de locatari? In urma articolelor apărute prin ziare 
şi vehiculate pe facebook solicit întru clarificarea situaţiei ca primăria să facă publice toate 
datele aferente licitaţiilor ce au avut loc pe SEAP, astfel încât să vedem ce sume au fost 
ofertate, pe ce lucrări, la ce date, cine le-a achiziţionat şi la ce oră s-a făcut ofertarea, astfel 
incăt să ştim cu toţii, direct de la sursă, fară zvonuri, ce se intamplă in cadrul acestor activităţi 
de licitaţii. Solicit ca în baza Registrului Zonelor Verzi, unde s-a specificat foarte clar câti 
copaci sunt consideraţi bătrâni şi în ce zonă se regăsesc, să se facă o inventariere a celor cu 
risc de prăbuşire. De exemplu, de a fi doboraţi de furtuni sau ca urmare a putrezirii, astfel incât 
sa fie tăiaţi şi la toamnă alţii plantaţi in locul lor. Spre susţinerea acestei solicitări vă aduc 
aminte că în parcul Corvin s-a prabuşit un asemenea copac şi spre norocul tuturor nu a rănit 
pe nimeni. De asemenea solicit ca din toamnă să inceapă o amplă acţiune de plantare a 
copacilor în zonele considerate de către Registrul Spaţiilor Verzi a fi degradate, deoarece şi 
reamintesc conform statisticii, în oraş sunt 13.532 de arbori iar din aceştia 21,28% au o stare 
de viabilitate bună şi doar 12.57% sunt tineri, de unde rezultă şi nevoia urgentă de plantari. De 
asemenea, dacă te plimbi pe strada Turnătorului observi pe trotuarul din stânga, cum cobori, 
tot felul de ieşiri betonate ce nu duc nicăieri. Nu se continuă cu o trecere pietonală, multe nici 
nu au deschideri ale parcului in spate sau să aibă o continuare pe trotuarul opus. Ne puteţi 
explica ce s-a întâmplat acolo?  Pur şi simplu s-a distrus zona verde acoperindu-se cu betoane 
fară de rost…Pe George Enescu, in urma asfaltării pe cale de a se incheia, locurile de parcare 
sau diminuat în loc sa crească! Bordurile vechi au fost înlocuite cu altele noi dar pe spaţii mai 
inguste iar locatarii din zonă solicită măsuri pentru crearea unor noi locuri de parcare. Care 
este soluţia dvs.? În luna Martie v-am interpelat pe problema celor 3 gropi de gunoi ilegale din 
Hunedoara și aici o să rog dacă se poate dl. Președinte de ședință să punem niște poze? Deci 
în luna Martie, v-am interpelat pe problema celor 3 gropi de gunoi, strada Prunilor spre 
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rezervoarele de apă, Răcăştie şi drumul spre Haţeg ce trece prin Hăşdat. Vă rog a ne spune 
cum vedeţi rezolvarea situaţiei deoarece au trecut 5 luni, focarele de infecţie au rămas şi 
gunoiul incă nu a fost dus. Este inadmisibil ca într-un oraş ce şi-a închis cu sute de milioane de 
lei fosta groapă de gunoi să permitem apariţia altor 3 gropi ilegale în schimb. Un 
buldoexcavator şi un tractor cu remorcă ar rezolva situaţia şi de aceea vă rog sa urgentaţi 
rezolvarea prezentei solicitări! Si dacă doriți se poate alături de primărie să vină și societatea 
civilă, diverselor organizații care să ajute la respectiva ecologizare iar buldoexcavatorul și 
tractorul cu remorcă din partea primăriei. De asemenea, se construieşte o arteziană de 
~700.000 de euro dar celelalte din oraş nu funcţionează şi mă refer in special la cea din parcul 
Tineretului, cel mai frecventat loc de relaxare pentru hunedorenii cu copii. Cum vedeţi acest 
aspect şi care vor fi măsurile luate? De asemenea, multe din primăriile din țară şi aici enumăr 
Deva sau Bucureşti au renunţat la tipărirea în  exces  a actelor necesare unei şedinţe de 
Consiliu şi au dotat consilierii cu tablete sau notebook-uri ieftine. La un simplu calcul vedem că 
toată hârtia folosită doar pentru şedinţele dintr-o lună, la care adăugăm consumul de toner, 
costă aproape cât o tabletă anterior pomenita. Dacă luăm în considerare şi timpul alocat de 
angajaţii primăriei să se ocupe de toate aceste acte vedem că înlocuirea propusă oferă 
acestor angajaţi posibilitatea să câştige timp şi să se ocupe şi de alte probleme mai 
importante, probabil şi urgente. Prin urmare, propun ca din Octombrie să trecem pe acest 
sistem astfel incât să economisim timp si bani. Propun să votăm intreg HCL-urile şi nu pe 
articole deoarece experienţa ne arată că votul exprimat este unul politic şi nicidecum de altă 
natură. Când se doreşte “căzută” o hotărâre nu se mai aşteaptă articolul nedorit ci pur şi 
simplu se votează contra de la titlu. De asemenea, votul în sine ne va lua mai puţin timp, mai 
ales când vom trece la cel electronic iar cine doreşte să modifice ceva poate s-o facă prin 
amendament la articolul dorit. Precizez ca şi în acest caz multe primării din țară au trecut deja 
la aceasta modilitate de votare si enumar de exemplu Bradul si Bucureştiul. De asemenea, s-
au anunţat măsuri drastice luate împotriva animalelor fără stăpan, dar domnule Primar, prima 
măsura ar fi fost să promovaţi acţiunea de castrare gratuită ce a avut loc vinerea şi sâmbăta 
trecută şi chiar vă rog ca pe viitor să încurajaţi asemenea activitaţi ce vin în sprijinul unui oraş 
modern şi civilizat. Să nu uităm că Legea 205 / 2004 republicată în 2014 prevede în mod clar 
ce acţiuni constituie contravenţie şi ce se sanctionează cu amendă sau chiar închisoare. Dacă 
lumea ar cunoaşte aceste aspecte şi ele ar fi verificate întru aplicare de forurile competente 
am vedea cum oamenii nu mai abandonează atât de uşor câinii şi pisicile sau nu mai îngăduie 
împreunarea lor aiurea. Repet, dvs. sunteţi vărful de lance al aplicării legilor in oraş, prin 
urmare asta şi aşteptăm de la dvs. Partidul Ecolgist Român, prin membrii săi se va implica 
mereu in aşa ceva dar Primăria este principalul element în aplicarea şi respectarea legilor 
precum şi promovarea diverselor activitaţi procivice. Vedem tot mai multe cazuri, prezentate în 
special pe facebook în care diverşi locatari se debaraseaza de mobilier şi / sau aparatura 
electrocasnică langă ghena de gunoi fară să fi contactat înainte Salub-ul. Daca vă mai aduceţi 
aminte, pe unde am fost personal v-am scris şi trimis poze. Cum există o legislaţie locală ce 
prevede exact modul în care se preiau asemenea lucruri vă rog a începe o campanie de 
informare a cetăţenilor, campanie desfăşurată prin intermediul mass-mediei, a canalelor de 
socializare şi a asociaţiilor de proprietari astfel încat hunedorenii să afle care-i procedura prin 
care se pot debarasa de mobilier şi nu numai, mobilier nedorit și care sunt tarifele şi mai ales 
ce amenzi riscă. De asemenea, în momentul în care sunt prinşi că nu respectă prevederile 
HCL-ului să fie amendaţi de urgenţa şi urmarită încasarea sumelor datorate. Peste 2 
săptămâni începe şcoala şi locuitorii din Hăşdat vă reamintesc că le-aţi promis instalarea unor 
leagane şi balansoare la şcoala din sat. De asemenea locuitorii din aceeaşi zonă solicită să 
nu-i uitaţi cu privire la cererea ce v-au adresat-o la începutul primăverii, aceea de a primi 
numere la casele nou construite, case pentru care dvs. aţi promis refacerea planului de 
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urbanism zonal. Și o ultimă întrebare. Solicit să ne declaraţi care a fost scopul vizitei DNA in 
Primăria Hunedoara, acţiune desfăşurată săptămâna trecută. Multumesc!” 
 

Dnul. Jitian Simion:  
                     ”Mulțumesc. Dl. primar, poftiți.” 
 

 Dnul. primar Dan Bobou țanu:  
 ”Ceea ce ați spus dumneavoastră am citit și eu pe Facebook. Și eu le-am scos 

tot așa. Acum încerc să răspund pentru că ele sunt solicitările cetățenilor. Dar așa cum faceți 
și dumneavoastră și sunt convins că o faceți, că aveți o oră de audiență la Primărie și eu în 
audiență îi primesc pe toți pentru că pe facebook nu acord audiențe  așa la timpul necesar și 
nici dumneavoastră nu cred că puteți să intrați în discuție cu 100 de persoane. Declararea 
publică când se va prioritiza asfaltarea străzilor. Păi în primul și în primul rând, iar revin la 
același subiect, l-am discutat de atâtea ori și reluăm un subiect chiar dacă știm că am primit 
răspuns, dar e bine  să reluăm că  se filmează și vede lumea că ne interesează, nu?. 
Declararea publică când se vor asfalta străzile. Păi nu dumneavoastră ați votat acordul cadru  
II? Nu dumneavoastră l-ați votat? Ce, am uitat? Deci ați votat și în momentul în care Caietul de 
sarcini va fi urcat pe S.E.A.P, se va finaliza licitația tot dumneavoastră veți vota deci tot 
dumneavoastră  veți  prioritiza asfaltarea străzilor. Nu este o altă declarare publica, asta este. 
Punctajul. Pai nu pe punctaj. Există un argument pe care il veți avea din partea mea il aveți și 
dumneavoastră privind această asfaltare. Venim cu abrogările urbane  începem cu zonele 
rămase  neasfaltate din marile cartiere că asta este logica unei oportunități. Cartierul OM, 
cartierul Traian Vuia, cartierul Micro 5 cu 1. Ideea de a pune băncuțe pe B-dul Traian, au 
avrut-o cetățenii. Sunt foarte atent la ceea ce îmi cer în audiență, la ceea ce îmi spun consilieri 
locali, la solicitările de pe Facebook. Le-am pus aproximativ dintr-o sută într-o sută de metri nu 
le-am pus mai dese și lumea îmi mulțumește, faptul că îmi mulțumește mie sper că sunt sincer 
dar  altfel nu cred. Că inhalează noxele mașinilor care trec pe stradă, păi și dacă stați la Raffa 
la cafea, tot inhalăm noxele mașinilor care trec pe acolo sau dacă vreți  pe Bdul. Dacia pe la 
toate terasele  tot mașini trec că așa sunt făcute terasele pe lângă șosea. Nu am o explicație la 
asta. Ce să fac să interzic accesul auto? Închirierea bicicletelor. Da. Corect.  Avem în plan așa 
ceva pentru planul de mobilitate urban inclusiv spații pentru închirierea  bicicletelor și totodată 
dezvoltarea altor trasee de biciclete pentru că beneficiem de o infrastructură pietonală destul 
de largă care ne  permită trasarea de noi piste de bicicletă.  Licitațiile pe S.E.A.P există de 
când am început să lucrăm  noi, dumneavoastră cu echipa din Primărie. Inventarierea 
copacilor cu risc de prăbușire există și in Registrul Spațiilor Verzi. Apropos, de copacul acela 
care s-a prabușit cunoșteam, chiar la câteva minute ce s-a întâmplat, dacă v-ați uitat cu atenție 
în poze era un copac care a fost toaletat  pentru că tot așa s-au trezit niște cetățeni mai 
energici care au refuzat să ne lase să tăiem copacul și noi nu l-am tăiat și se putea întâmpla o 
tragedie.  Pentru că responsabil sunt eu ca ordonator principal de credite  de ceea ce se 
întâmplă și unde consider că avem un copac cu risc de prabușire îmi asum tăierea lui.  Prefer 
să îmi asum asta decât să se prăbușească și tot voi să spuneți ”de ce nu l-ai taiat”. Locurile de 
parcare de pe G. Enescu, domnul Demeter s-au mai diminuat? ” 
 

Dnul. Demeter Ladislau:  
                       ”Din cât știu eu nu. În momentul când nu a fost modernizată parcarea erau 
borduri mici, cetățenii se urcau  și pe bordura mică. ”   
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Dnul. Primar Bobou țanu Dan : 
                        ”În principiu am avut grijă aici să intervenim, inclusiv la lucrarea care  nu ne-a 
plăcut cum arată privind acele borduri înalte. Da. Gropile de gunoi sunt o problemă eu am 
dispus ca Poliția Locală să îi amendeze pe toti cei care vor fi  prinși, am și spus că aștept și 
ajutorul cetățenilor să ne spună când se petrec astfel de fapte, nimănui nu-i place cum arată 
acele zone și nici nu are cum să ne placă. Facem curățenie de câte ori putem. Cred că ați și 
văzut din toate postările de pe Facebook, pe pagina oficială a Primăriei, Venitul minim garantat 
în fiecare zi face curățenie dar să știți că facem curat unii după alții. Să nu ne imaginăm că vin 
cine știe ce extratereștri și aruncă gunoiul acolo. Cetățenii orașului nostru l-au aruncat și 
bineînteles cei care il aruncă sunt foarte vocali, tot ei spun uite ce mizerie este…asta o 
cunosc. Eu vreau sprijin din partea consilierilor locali în ideea în care să îmi spună când vin să 
le strângem că situații și eu mi-am pus problema pot și eu să critic  anumite lucruri dar nu ar fi 
corect. Noi suntem  aici ca să construim, deci dacă cineva dintre consilieri locali surprind pe 
cineva care aruncă acolo, telefonul Poliției Locale stă la dispoziție și pe dumneavoastră sunt 
convins că vă ascultă nu doar Poliția Locală ci și Directori de Societăți pe la care ați sunat nu 
cred că v-au spus: ”da..nu mergem să facem curat”. Arteziana din Parcul Tineretului așa este, 
nu funcționează și tot am întrebat care-i explicația? ”     
 

 Dnul. Demeter Ladislau:  
”Deci este în raportul de necesitate pregătit. În urma evaluării fântânii s-au găsit 

multe repere defecte pe care nu le-am mai găsit. Raportul de necesitate este întocmit, 
urmează să dăm o comandă la o societate să ne repare fântâna. Sper în două săptămâni să 
funcționeze”.   

 
 Dnul. Primar Bobou țanu Dan : 
”Trece vara. Să urgentăm puțin. Dotarea cu tablete. Da o putem face dacă avem 

posibilitatea de a prinde bani în lista de investiții. Dar să știți că asemenea mape de ședințe nu 
se fac decât pentru președinții de comisii, primar, viceprimar, secretar, președintele de ședință 
nu mai facem la toată lumea de asta și afișăm aici și de asta și primiți ceilalți consilieri 
materialele în format electronic  practic doar președinții mai beneficiază de mape de ședință. 
Asta nu înseamnă că ideea nu este bună a mai spus-o și domnul consilier Muszic și ar trebui 
să luăm tablete. Votarea HCL de Consiliu Local doar pe titlu și pe articole? Nu știu dacă 
permite  Legea Administrației Publice Locale are un..... ”. 
 

Dnul. secretar Militon D ănu ț Lasl ău:  
”Avem și un regulament votat tot de către Consiliul Local în care spune foarte clar 

procedura.” 
 
 Dnul. Primar Dan Bobou țanu: 
”Dar dacă procedura aceasta există undeva trebuie să verificăm și să vedem pe 

ce act normativ își întemeiază votarea a hotărârii în ansamblu și nu pe articole. Da, chiar ar 
trebui să verificăm dacă dl. consilier a spus că există și la alte primării.” 

 
Dnul. Secretar Militon D ănu ț Lasl ău:  

                     ”Vom verifica. Da”. 
 

 Dnul. Primar Dan Bobou țanu: 
                      ”Să propun acțiunea de sterilizare înainte de a prinde câinii. Păi am promovat-o 
și i-am și felicitat pe cei care au făcut acest lucru pentru că l-au făcut în urma unor  acțiuni 
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voluntare. Pe urmă am început cu prinderea câinilor  și repet încă odată la fel ca și problema 
cu pomii. Ca ordonator principal de credite sunt responsabil de ceea ce se întâmplă. Ca atare 
voi merge cu acțiunile și aceasta de care ați adus aminte de sterilizare și aceea de prindere 
până la capăt cu orice risc de a fi nepopular  locul câinelui nu este pe stradă. Locul câinelui 
este în adăpost conform procedurilor, se pot înfia și așa mai departe. Vom…am și solicitat 
Direcției Sanitar Veterinare și Poliției Române, verificarea câinilor de la curți, cine vrea să țină 
câine la curte, trebuie să aibă un certificat, trebuie să fie vaccinat, trebuie să fie sterilizat, 
trebuie să fie microcipat pentru că câini de pe stradă nu se înmulțesc întâmplător și faptul că 
nu mai avem 3000 de câini si avem 500 nu știu dacă ne mulțumește că te poate mușca unul 
dintre acei 500, nu? În continuare avem câini abandonați și o spun cu toată responsabilitatea, 
cei mai mulți sunt abandonați de iubitorii de animale nu de altcineva. Iubitorii de animale se 
duc la adăpost îi iau și după ceva timp îi abandonează pe stradă. Asta se întâmplă, nu trebuie 
să fiu ipocrit și să dau bine în presă și să zic că nu se întâmplă așa. Așa se întâmplă și 
tragedia care s-a întâmplat la Valea Seacă este datorată în primul și în primul  rând tot celor 
iresponsabili  care hrănesc câinii fără adăpost si nu au voie să o facă și nu poți să ai atâta 
Poliție Locală să  verifice pe fiecare, celor de la curți care aruncă cățeii după ce îi iau. 
Campania de informare a cetățenilor pentru debarasarea de mobilier. Păi o facem zilnic, zilnic, 
zilnic chiar povestea domnul profesor adineauri și pe ușile blocurilor am pus, pe lângă 
înștiințarea de la Salub unde, cum poate fi ridicat mobilierul am pus inclusiv și o înștiințare de 
la Poliția Locala: ”dacă vedeți fapte probabile vă rugăm să sunați la nr. de telefon de la Poliția 
Locală unde avem dispecerat 24 de ore din 24” și totodată pentru că era o problemă aici cu 
sunatul că te trimitea la limba română, tasta 1 și la polițistul nu știu care tasta 15 am și scos 
această procedură, ai sunat iți răspunde direct  dispecerul  trimite rapid echipajul. Da. Începe 
școala. Tocmai ca să nu fim prinși nepregătiți am cerut în urma unor adrese către toți 
ordonatorii terțiali de credit să spună dacă au autorizările I.S.U în vigoare, tot ce ține de 
autorizarea de funcționare a școlii și totodată să spună programul de curățenie pentru că ei au 
bugetul lor și trebuie să își mai curețe și curtea școlii, să mai tundă și iarba sigur acolo unde 
avem o creșă cum este a noastră intervenim noi dar vreau să știu până la 10 Septembrie că 
totul este ok și o să mergem să verifică și o să vă luăm și pe dumneavoastră să mergeți să 
verificați în aria de acoperire pe care o aveți, școlile și grădinițele dacă sunt pregătite. Este 
permis să faceți acest lucru și este și normal să il faceți. Nu a existat nici o vizită a D.N.A-ului. 
Există unele cerințe din partea Direcției Naționale Anticorupție, cerințe care se fac probabil la 
toate primăriile din România de a prezenta anumite documente dintr-o anumită perioadă în 
spiritul confidențialități necesare. Atât despre asta” .         
 

Dnul. Jitian Simion:  
                     ”Multumesc! Dl. consilier Muszic” . 
 

Dnul. Muszic Robert:  
                      ”Da, mulțumesc frumos domnule președinte. La una din întrebări domnul primar 
a anticipat-o și a și răspuns că era legată că se apropie începerea noului an școlar și vroiam 
să vedem exact situația școlilor și a grădinițelor cum stau cu autorizările, atât I.S.U cât și cele 
sanitare, cum stau cu igienizarea claselor, cu dotarea și sper exact ca așa cum ați spus și 
dumneavoastră dl. Primar ca până în data de 10 să avem aceste răspunsuri ca să vedem 
unde mai putem să intervenim și cu ce putem să ajutăm ca noul an școlar să îi prindă pregătiți 
pentru a putea oferi un învățământ de calitate. A doua  solicitare și a doua problemă care 
vreau să o ridic în cadrul Consiliului Local, este o solicitare a cetățenilor rromi din Hășdat ,la 
ieșirea spre Călan, la fostul izvor, solicită amplasarea unor ghene de gunoi pentru a putea să 
nu mai fie aruncată, cum este în momentul de față  și făcută pe lângă izvor. Este o solicitare și 
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pentru a pune containerele pentru a se putea face o colectare selectivă, este o cerere a 
dânșilor. Mă rog m-a surprins această solicitare dar este bine venită pentru că au văzut că pe 
unde au fost plecați prin străinătate au văzut că se poate trăi și civilizat și asta este un lucru 
foarte, foarte bun. Solicitarea dânșilor a fost de a se amplasa în zona respectivă  aceste ghene 
de gunoi pentru a putea să evite acele focare de infecție și pentru a se face zona să fie din nou 
o zonă curată! Mulțumesc frumos!. ”  
                     

Dnul. Primar Bobou țanu Dan : 
                      ”Da. Deci doar la ghena de gunoi și cine plătește ridicatul gunoiului că Societățile 
astea funcționează cu bani.”   
 

Dnul. Muszic Robert Eugen:  
                     ”Bănuiesc că......  
 
                      Dnul. Primar Bobou țanu Dan : 
                      ”Cine face contractele?” 
 

Dnul. Muszic Robert Eugen:  
                       ”Bănuiesc că Societatea  de salubritate a noastră  va merge să facă contracte 
cu dânșii”.  
 
                      Dnul. Primar Bobou țanu Dan : 
                       ”Păi nu, treaba îi foarte simplă. Cu siguranță putem să punem, să solicite cineva 
pentru că acel cineva trebuie să încheie un contract. Dacă există astfel de cereri vă rog să 
veniți cu ele mâine, poimâine, nu știu luni și imediat încheiem contractele și se montează. Așa 
se procedează peste tot, de ce vă spun lucrul acesta? Putem să punem puncte de colectare a 
gunoiului peste tot dar nimeni nu plătește și pe urmă tot noi Consiliul Local sau tot 
dumneavoastră Consiliul Local veniți și întrebați  administratorul unic al Societății de 
salubritate cum este cu cheltuielile. Păi trebuie să ne hotărâm plătim toți sau nu plătim, ne 
urcăm în autobuz fără bilet sau ne urcăm cu bilet. Sunt niște reguli și aici”. 
 

Dnul. Muszic Robert:  
”Eu sunt de acord că trebuie plătit, este normal și firesc să se plătească acest 

serviciu dar vedeți putem evita vedeți acele momente  când s-au prezentat și acum pe 
fotografiile care erau, că se formează aceste gropi, puncte de gunoi care nu ne fac cinste mai 
ales la intrarea în oraș, dar se poate găsi o soluție. Am să vin eu cu solicitările din partea 
dânșilor  și sunt convins că se va găsi o soluție pentru a se aranja și acea zonă”. 
 

 Dnul. Primar Bobou țanu Dan : 
                        ”Da. Și chiar  vă mulțumesc și sper să îi întrebați pe cei de la case dacă au 
contracte de gunoi. Dacă nu au contracte o să le facem ”. 
 

Dnul. Muszic Robert:  
                     ”Mulțumesc frumos!”. 
 

Dnul. Jitian Simion:  
                      ”Poftiți domnule consilier Giurgiu”. 
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                     Dnul. Giurgiu Bogdan Radu:  
                      ”Da. Vreau să îl rog pe dl. Primar referitor la două solicitări pe care le-am adresat  
și la care nu a răspuns. Una referitoare la Hășdat, era vorba de școala din Hășdat unde mi s-a 
spus că ați promis balansoare și leagăne și cealaltă pentru numerele de la casă. Asta ar fi una. 
Și cea de a doua, legată de buldoexcavator și de remorcă dacă poate fi folosit de exemplu 
pentru partea acea de mai sus pe Str. Prunilor spre rezervoarele  de apă pentru ecologizare la 
care dacă primăria acceptă pot veni și alte asociații civile. Mulțumesc!”. 
 
                      Dnul. Primar Bobou țanu Dan : 
                       ”Deci problema cu mobilierul de joacă este în atenția Direcției Tehnice pentru a 
achiziționa inclusiv ceea ce este la Hășdat. Reprezentantul sătesc este aici, mai discutăm. În 
momentul de față cu buldo nu se poate, așteptăm să ne livreze noul buldoîncărcător.  Consiliul 
Local a votat în luna Martie o listă lungă de achiziție a unor utilaje:  buldoîncărcător, mașină de 
transport muncitori care are și benă, două autobasculante. În urma procedurilor de licitație de 
pe S.E.A.P care evident durează deja foarte mult dar asta nu este deja vina noastră. S-au și 
semnat contractele sunt în perioada în care trebuie să vină buldo. Când vine?”.     
 

Dnul. Demeter Ladislau:  
                     ”Buldo ar trebui să vină până în 10 Septembrie”. 
 
                      Dnul. Primar Bobou țanu Dan : 
                       ”Până în 10 Septembrie, mașina ar fi trebuit să vină astăzi, nu?”. 
 

Dnul. Demeter Ladislau:  
                     ”Mașina ar fi trebuit să vină astăzi. Am sunat aseară.........”.  
 
                      Dnul. Primar Bobou țanu Dan : 
                       ”Nu-i nimic, penalizările merg și la ei. Nu aduc la timp utilajele îi penalizăm. 
După ce aducem toate acestea o să începem să facem iar o acțiune. Dar să știți că am mai 
făcut acțiunea de ecologizare. Dacă între timp iar au început  să pună gunoiul acolo este vina 
noastră a tuturor.”  
 
                       Dnul. Giurgiu Bogdan Radu:  
                        ”Si numerele de la casă?”  
 
                       Dnul. Primar Bobou țanu Dan : 
                        ”Numerele de la casă. Da. Am discutat și problema numerelor de la casă și a 
numerelor străzilor, plăcuțele indicatoare și a stâlpilor indicatori care vrem  să îi schimbăm 
totodată. Este în atenția noastră”.   
 

 Dnul. Jitian Simion:  
                      ”Da. Mulțumesc! Dl. consilier Scurtu”.  
 
                        Dnul. Consilier Scurtu Raul:  
                        ”Da. Mulțumesc! În legătură cu proiectul pe care nu l-am votat”. 
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Dnul. Jitian Simion:  
                        ”Domnule consilier Scurtu în legătură cu acest proiect nu aveți voie. Puteți să 
delegați pe altcineva de la Societate în ședința următoare. Alte probleme dar nu pe subiectul 
proiectului, fiindcă aveți interes patrimonial. 
   

Dnul.Scurtu Raul:  
                     ”Și nici la diverse nu se poate discuta?” 
 

Dnul. secretar Lasl ău Militon D ănu ț: 
                     ”Este spre binele dumneavoastră”. 
 
                      Dnul.Scurtu Raul:  
                     ”Mulțumesc”. 

 
 Dl. Jitian Simion:  

                      ”Mulțumesc”.  
 
                       Dl.Scurtu Raul:  
                       ”Dacă îmi permiteți, legat de firmă nu pot să vorbesc nimic?” 
 

 Dl. secretar Lasl ău Militon D ănu ț: 
                        ”A fost pe ordinea de zi pus, aveți un interes patrimonial, indicat este să nu 
vorbiți. Nu vă putem interzice, dar vorbiți pe  răspunderea dumneavoastră.” 
 
                       Dl.Scurtu Raul:  
                       ”Mulțumesc”. 
 

  Dl. Jitian Simion:  
                       ”Dna. Szabo, vă rog. Dna. delegat poftiți la microfon”. 
 

   Dna. Szabo Dorina – Delegat s ătesc Pe știș: 
                          ”Domnul Președinte două probleme noi am. În Peștiș există o pasarelă care 
este dezafectată, deci nu mai există balustrăzi absolut deloc, copiii se joacă acolo și există 
pericol să cadă. Deci, propunerea noastră este să se spargă măcar două rampe de acces 
deasupra pasarelei  de o parte și de alta. Domnul Demeter știe foarte bine și domnul Nimu de 
altfel. Deci asta a fost prima problemă care vă rugăm, nu știm cine este proprietarul pasarelei 
poate am fi apelat la ei, chiar nu știm. Și a doua problemă în urma lucrărilor, a instalației de 
apa au rămas foarte multe grămezi de moloz care așa cum spunea și dl. consilier Giurgiu și 
Muszic se transformă în groapă de gunoi. Rugăm primăria să trimită un buldozer, nu sunt 
foarte multe dar să o ia pe toate străzile sunt grămezi unde a rămas moloz în urma săpăturilor.  
Deci astea sunt două probleme noi”.  
 

   Dnul. Primar Bobou țanu Dan : 
                         „Buldozer? Buldoexcavator...”. 
 

   Dna. Szabo Dorina – Delegat s ătesc Pe știș: 
                       „Buldoexcavator ca să încarce molozul”. 
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Dl. Primar Bobou țanu Dan : 
                       „La buldoexcavator am raspuns mai înainte...”. 
 

 Dna. Szabo Dorina – Delegat s ătesc Peștiș: 
                         „Da. Am zis să ne aveți și pe noi în vedere”. 
      
                      Dnul. Primar Bobou țanu Dan : 
                       „Sigur. Dar vă avem că am dialogat cu un cetățean de acolo, mi-a și trimis poze, 
i-am spus să aibă puțină răbdare nu o să închiriem pe banii cetățenilor buldo, atâta timp cât 
mai avem două săptămâni și vine un buldo nou”. 

 
Dna. Szabo Dorina – Delegat s ătesc Peștiș: 

                      „Am înțeles. Nu este urgent, urgent. Și la celelalte probleme care sunt vechi am 
încercat să vă scriu și în scris să primesc răspuns. Am primit.  Toate măsurile nu s-au executat 
în totalitate de aceea mai tot vin să mai ridic câte o problemă chiar dacă este veche. Cele 
două poduri de pe PETAC, lucrările care s-au făcut pe podul peste calea ferată pe podul mare 
au fost făcute de mântuială, deci într-adevăr balustrada a fost reparată  și s-a trecut se poate 
merge acolo și s-a trecut cu vopsea galbenă dată aiurea așa doar să atragă atenția. Lucrările 
aceste nu pot fi recepționate astfel, dl. Primar".     
 
                     Dnul. Primar Bobou țanu Dan : 
                     „La care pod vă referiți?" 
 

Dna. Szabo Dorina – Delegat s ătesc Peștiș: 
                     „Podul mare peste calea ferată unde Primăria a reparat...". 
 

 Dl. Primar Bobou țanu Dan:  
„Ce recepție? A fost muncă voluntară". 
 
Dna. Szabo Dorina – Delegat s ătesc Peștiș: 
„Da. Dl. Primar dar....". 
 
Dl. Primar Bobou țanu Dan:  
„Vă aștept data viitoare împreună cu mine să dăm și noi să vedem dacă facem 

mai bine decât aceia care au făcut voluntariat".  
 
Dna. Szabo Dorina – Delegat s ătesc Peștiș: 
„Nu. Nu contest că ați avut bună-voință dar...". 
 
Dl. Primar Bobou țanu Dan:  
„Am avut bună-voință. Eram obligați să facem, că facem că trebuie dar cum să 

zic eu era muncă voluntară. Și când faci și muncă voluntară și mai ești și certat. Deci 
săptămâna viitoare amândoi cu dna. Szabo, toți trei...". 

 
Dl. Demeter Ladislau:  
„Dl. Primar pot să spun și eu ceva?". 
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Dl. Primar Bobou țanu Dan:  
„Da". 
 
Dl. Demeter Ladislau:  
„Acel pod nu a fost  vopsit  de 30 de ani de când a fost folosit...". 
 
Dna. Szabo Dorina – Delegat s ătesc Peștiș: 
„Așa e...". 
 
Dl. Demeter Ladislau:  
„Peste un strat de care am încercat cu periile să îl curățăm am dat un singur strat 

de vopsea pentru că atât a fost".    
 
Dl. Primar Bobou țanu Dan:  
„Am găsit pe acolo prin cutiile alea atâta". 
 
Dl. Demeter Ladislau:  
„Exact". 
 
Dl. Primar Bobou țanu Dan:  
„Da. Dar hai să îl facem ca lumea". 
 
Dna. Szabo Dorina – Delegat s ătesc Peștiș: 
„Și dl. Primar locuitorii Peștișului...". 
 
Dl. Primar Bobou țanu Dan:  
„Dar la podurile de la PETAC vă referiți la cele două mici de care tot am zis?".  
 

                      Dna. Szabo Dorina – Delegat s ătesc Peștiș: 
 „Da. Da". 
 

                       Dl. Primar Bobou țanu Dan:  
„Avem o problemă. Am cerut un deviz mi se pare foarte scump, l-am dat la 

verificat, m-am uitat și eu peste el. Mai cer la alte firme că nu putem să dăm bani aiurea adică 
chiar.... Dacă dau câteva sute de mii de lei să dărâm două poduri în loc să asfaltez o parcare 
în OM care arată exact cum spun dânșii. Aleg totuși parcarea. Apele Române și-au făcut totuși 
datoria pentru că nu putem să spunem că nu au curățat cum trebuie, acum am găsit o soluție 
să nu le dărâmăm că îi foarte complicat acolo plus că aveți liniile de curent care sunt 
poziționate pe lângă pod și să căutăm un bob din acela  mic care să curețe pe dedesubt. 
Costurile ar fi mult mai mici".  

 
                     Dna. Szabo Dorina – Delegat s ătesc Peștiș: 
                      „Eu v-am reamintit". 

 
                     Dl. Primar Bobou țanu Dan:  
                      „Da, avem în vedere și aveți perfectă dreptate. Deci acolo trebuie să intervenim. 
Am avut noroc că vremea a ținut cu noi și nu am avut probleme și faptul că Apele Române au 
curățat cum trebuie nu a mai existat posibilitatea de colmatare, dar aici da, cu cele două poduri 
de la PETAC".  
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                    Dna. Szabo Dorina – Delegat s ătesc Pe știș: 
                     „Și dl. Primar mai avem o problemă. De fapt asta o știe toată lumea și domnii 
consilieri și dumneavoastră în mod deosebit. Stația de pompe care s-a propus la Bulbucan. 
Aici s-a discutat că este foarte scumpă soluția propusă de proiectant. Într-adevăr este foarte 
scumpă, le-am spus și oamenilor și eu fiind și inginer constructor am știut să le vorbesc pe 
limba care trebuie dar și ei cer soluția cea mai simplă mai simplă nu atât de costisitoare și vă 
rog să nu scăpați din vedere".    
                  
                      Dl. Primar Bobou țanu Dan:  
                       „Nu. Nu. Nu. Ziceți dl. Demeter". 
 

 Dl. Demeter Ladislau:  
 „Deci soluția cu pompele a căzut. Este o altă documentație care apa este 

descărcată de..... este un proiect care este finalizat, urmează să îl finanțăm." 
 
                       Dna. Szabo Dorina – Delegat sătesc Peștiș: 

„Mulțumesc ". 
 

                       Dl. Primar Bobou țanu Dan:  
„Sigur, noi avem inclusiv strategia pentru anul viitor. Am cerut deja 

compartimentelor de specialitate să spună care va fi lista de investiții. Această strategie trebuie 
să fie gata, parerea mea în maxim trei luni de zile în așa fel încât, în momentul când se va vota 
bugetul pe anul viitor să vină cu lista de investiții aceste lucruri. Am facut tot ce am putut anul 
acesta, ritmul lucrărilor poate nu a fost cel dorit dar lucrări s-au facut le știți și dumneavoastră, 
anul viitor începem cu problemele  și de acolo le punem, le prindem în lista de investiții alocăm 
banii necesari. Avem în vedere și problema satelor aparținătoare cum avem în vedere și 
problema cartierelor aglomerărilor urbane cum li se spune".  
 
                      Dna. Szabo Dorina – Delegat s ătesc Peștiș: 

„Da. Și o ultimă intervenție. Dl. Primar, cetățenii doresc să veniți dumneavoastră 
și dl. Filiche care este reprezentant în Consiliul Local adică răspunde de Peștiș la o întâlnire 
când dumneavoastră găsiți de cuviință și aveți un pic de timp liber. Știți că sunt foarte multe 
probleme cu apa, deci aceea e altceva". 
 
                       Dl. Primar Bobou țanu Dan:  
                     „Stim toți și dumneavoastră știți bine, nu?Foarte bine chiar". 
 
                       Dna. Szabo Dorina – Delegat sătesc Peștiș: 
                      „Mulțumesc". 

 
                        Dl. Primar Bobou țanu Dan  

  „Dar venim cum să nu?" 
 
                       Dna. Szabo Dorina – Delegat s ătesc Peștiș: 

  „Pasarela în primul rând". 
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  Dl. Primar Bobou țanu Dan:  
 „Pasarela să o aranjăm un pic dar asfaltul este bun, da? Este drept, este fără 

probleme?". 
 
 Dl. Jitian Simion:  
„Vă mulțumesc!". 
 

                       Dna. Szabo Dorina – Delegat sătesc Peștiș: 
 „Mulțumesc!". 
 
Dl. Primar Bobou țanu Dan:  
”Deci mai avem și drumul către fabricile acela, deci acolo recunosc, este penibil. 

Circulă zilnic sute de oameni care merg la lucru.” 
 
 Dl. Jitian Simion:  
„Dl.Mititelu". 
 

                      Dl. Primar Bobou țanu Dan:  
„Mai este drumul către fabricile aceslea, recunosc deci acolo este penibil pentru 

că circulă zilnic sute de oameni care merg la lucru în zona respectivă".   
 
Dl. Jitian Simion:  
„Vă rog scurt dl. Mititelu". 

 
Dl.Mititelu Marin:  
„Vă mulțumesc. A trebuit să mă întâlnesc cu cineva la ora 9:00 și de aceea nu m-

am înscris. Vă mulțumesc domnule Președinte. O să încep abrupt. Dl. Primar acum 9 luni de 
zile în Octombrie v-am făcut o adresă în care vă solicitam: 1) Să asfaltați strada  1 Decembrie 
care nu a fost deloc asfaltată și vă mulțumesc din inimă deși nu am mașină. 2) Să aranjați 
parcul acela care e început tot cu dl. Demeter acum trei ani de zile   pentru că trebuie închis. 
Vin tovarăși din aceștia cărora le plac animalele care fac acolo fel de fel de chestii și iubesc 
mai puțin copii, e o mare problemă și am o rugăminte unde dacă vreți și ofer și sprijin juridic 
unde daca vreți să ne arogăm, vă rog  frumos știu că ați facut demersuri dar vreau să știe și 
Consiliul Local  să scapam cumva de acele cimitire pe verticală, blocurile care nu mai au aviz 
tehnic sunt haite de câini, seringi de drogați acolo și aurolaci care iarna dorm în subsoluri și 
dacă va cădea o placă, nu un copac ". 

 
Dl. Muszic Robert Eugen:  
„A căzut acuma două săptămâni o placă și a lovit o mașină, chiar vroiam să spun 

chestia asta". 
 
Dl.Mititelu Marin:  
„A venit un prieten care lucrează de 15 ani în Dublin cu niște invitați de acolo și 

efectiv mi-a spus că i-a fost rușine și și-au făcut cruci, nu irlandezi, el pentru că nu înțelegea ce 
este acolo. Când a fost fosta cantină a combinatului o rușine și un mort cu ochii deschiși ai 
Hunedoarei și sa.....". 
                      
                       Dl. Primar Bobou țanu Dan:  

„Avem, avem răspuns și la asta". 
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Dl.Mititelu Marin:  
„Dl. Primar se poate face și pe cheltuiala Primăriei". 
 

                     Dl. Primar Bobou țanu Dan:  
                   „Avem răspuns și la asta, vă spun imediat despre ce este vorba". 
 

Dl.Mititelu Marin:  
                     „Blocăm unul din conturile unui mare General de Securitate Tender". 
 
                      Dl. Primar Bobou țanu Dan:  
                       „Ascultați-mă, ascultați-mă. Dl Mititelu am dat răspuns la asta pentru că 
problema  pe care o vedem toți, alaltăieri dar și ieri i-am mai băgat intr-o ședință  pe cei din 
aparatul propriu. Spuneți dl. Secretar". 
 

Dl. secretar Lasl ău Militon D ănu ț: 
                     „ După cum  bine știți acea Societate este în lichidare. Toate discuțiile se poartă 
cu lichidatorul, din păcate acel lichidator nu prea  dă dovadă de seriozitate. Este a treia adresă 
pe care o facem prin care solicităm să pună în discuție adunării creditorilor, ei sunt cei care 
decid. Să facă o expertiză tehnică și să ne spună, mai corespund sau nu mai corespund. În 
cazul în care nu mai corespund din punct de vedere tehnic, să le demolăm.  Este a treia 
adresă pe care am trimis-o acum două zile și așteptăm răspunsul. În cazul în care nu vom 
primi răspunsul o să înaintăm o acțiune în instanță prin obligația de a face să își 
împrejmuiască zona". 
 

 Dl.Mititelu Marin:  
 „La asta mă refeream...". 

 
                      Dl. Primar Bobou țanu Dan:  

 „Da. Da". 
 
Dl.Mititelu Marin:  
”Există rea credință și dacă ar aproba Consiliul Local amenzi usturătoare nu sunt 

bani prevăzuți pentru așa ceva". 
 

                       Dl. Primar Bobou țanu Dan:  
  „Noi îi amendăm.....". 

 
Dl. secretar Lasl ău Militon D ănu ț: 
„ Da și amenzi Societatea fiind în insolvență nu prea îi mai interesează ". 
 
Dl.Mititelu Marin:  
„ Exact". 
 
Dl. secretar Lasl ău Militon D ănu ț: 
„Nu îi mai speriem cu amenzile". 
 
Dl.Mititelu Marin:  
„ Știu. Dl. Primar numai atât o frază. La adresa 41 am trimis-o ca să știe și domnii 

consilieri ca și dumneavoastră că e vorba în ceea ce il privește pe Dl. Bende. Repet, o frază. 
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Dumnealui este incompatibil pe Legea spitalului care este mult mai restrictivă. Spune la 
apariția  stării de conflict de interese. Vă dau numai un exemplu: dl. Marian Muntean fost 
consilier local  și proprietar de firma de transport în Deva și-a votat mărirea primelor de curse 
acum doi ani de zile. Parchetul de pe lângă Înalta Curte a   trimis la Tribunalul Hunedoara l-a 
trimis în judecată conflictul de interese  și incompatibilitățile de doi ani de zile sunt și chestii 
penale și nu aș vrea ca dl. Bende să fie luat încătușat din fața oamenilor din spital. Nu am 
făcut nici o plângere penală împotriva dumneavoastră sau a dl. manager Radu Budae pentru 
că nu mi se pare corect să plătească unii care......am crezut că are puțin bun-simț văd că nu 
are tovarășul Bengi dar avem noi măsuri. Asta ca să știți despre 41. V-am mai trimis....două 
minute....v-am mai trimis o adresă este o situație foarte gravă la Arcelor Mittal Hunedoara. Dat 
fiind faptul că s-a marit și se va mări în ultimul timp salarul minim pe economie  și se va mări 
că în conformitate cu...........europene 1964/2016 este vorba care a ajuns în Parlament și la noi 
și va deveni lege, va fi o lege împotriva evaziuni fiscale la multinaționale, vor trebui să 
plătească profit, această firmă nu a plătit un leu bugetului Hunedoara, nici un lei de aproape 15 
ani și din informațiile mele în maxim un an de zile vrea să plece din Hunedoara. Acest golan, 
asasin industrial de nivel mondial nu poate pleca cu o întreprindere pentru care a primit jumate 
de miliard de dolari ajutor de la stat și 5 milioane ajutor de la Primăria Hunedoara în 2004. De 
aceea v-am făcut adresa să știți că vom face demersuri inclusiv pentru naționalizarea pentru 
încălcarea contractului de privatizare și o să vă dau și chestii financiare ca să vedeți că acest 
om nu a plătit un leu. Nu mi se pare corect ca oameni săraci sau oameni de rea credință care 
pentru 30 de apartamente ale Primăriei sunt evacuați  iar........să nu plătească nimic. Că nu se 
vorbește nimic e altă problemă că e cu presa. În final vreau să vă spun doar atât: Procesul pe 
care îl are Primăria cu Curtea de Conturi ne-a fost respins nouă și Curți de Conturi de la 
Curtea de Apel dar nu a fost anulată s-a întors pentru că la fond judecătorul nu a spus și suma 
deci o chestie de procedură nu va dura dar cele trei milioane opt sute chiar o să vă rog la anul 
ca să le aveți în vedere la buget. În ceea ce privește FC Hunedoara. După cum v-am anunțat 
noi v-a anunțat și Curtea de Conturi  nu numai un milion o sută de lei care înseamnă vreo 
două sute cincizeci de mii mai mult  din 2004-2016 totul este legal pentru că a fost ilegal și și-a 
desfăsurat activitatea Alin Bârna că nu îl cheamă Barna și la  amiraj nu vrea să dea cinci sute 
de mii de dolari cât mai trebuie de la contract Consiliului Local va da ajutoarele de stat înapoi 
ori îi luăm întreprinderea. Deci cele trei lucruri pe care vi le-am spus cele trei surse financiare 
de anul trecut procesul cu Curtea de Conturi zece milioane optsute, FC Hunedoara trei sute de 
dolari și Amenaj nu sunt minciuni. Mulțumesc. Sărut-mâinile". 
 

 Dl. Jitian Simion:  
„Vă mulţumesc doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de astăzi 

a Consiliului Local." 
 

 
 

 
 

PREŞEDINTE,                              SECRETAR,                                           ÎNTOCMIT, 

                                                Las lău Militon D ănu ț 
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ROMÂNIA  
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

MINUTA 
         ședin ţei Ordinare  

a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data de 30.08.2017  
 
 

La punctul 1 al ordinii de zi  (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în 
func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a 
Centrului Național de Informare și Promovare Turistică Hunedoara.    

Hotărârea nr.317/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 2 al ordinii de zi  (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a 
contractului de închiriere nr. 1094/31.07.2013 cu modificările și completările ulterioare, pentru 
spaţiul situat în Municipiul Hunedoara, Piața Libertății, nr. 20, cu destinația de „Sediu partid”. 

Hotărârea nr.318/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi  (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre  privind încetarea prin acordul părţilor a 
contractelor de închiriere nr. 315/455/21.09.2016, nr.314/454/21.09.2016 și 
nr.313/453/21.09.2016, având ca obiect folosința a trei suprafețe de teren de 2 mp fiecare, 
aflate pe domeniul public al municipiului Hunedoara, cu destinație - amplasare „Fântâni publice 
automate de apă”. 

Hotărârea nr.319/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a 
contractului de concesiune nr. 63510/209/19.12.2012, pentru terenul în suprafaţă de 80.000 
mp, înscris în CF. Hunedoara nr. 65228 , nr. cadastral  65228 , aflat în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara.  

Hotărârea nr.320/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
  La punctul 5 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea schimbului de locuințe pentru 
tineri, destinate închirierii între titularii contractelor de închiriere nr.41/04.05.2007 și 
nr.40/04.05.2007, prelungite prin acte adiționale ulterioare. 

Hotărârea nr.321/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea listei de repartizare a unei 
locuinţei pentru tineri, rămasă vacantă pe perioada exploatării acesteia în regim de închiriere, 
situată  în  municipiul Hunedoara, str. Luncii, nr.2, bl.7. 

Hotărârea nr.322/017 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 7 al ordinii de zi  (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării contractului de 
închiriere nr. 226/06.06.2014 încheiat între Municipiul Hunedoara  și  Lakatos Bella Florin. 

Hotărârea nr.323/2017 se aprob ă în unanimitate.  
 
La punctul 8 al ordinii de zi  (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii dreptului de 
concesiune asupra terenului în suprafaţă de 75 mp, proprietate privată a municipiului 
Hunedoara, situat în Hunedoara B-dul. Dacia, nr. 14B, înscris în CF Hunedoara nr.61255, nr. 
topo 2170/215/A, aferent spațiului comercial, către Scurtu Raul Florin și Scurtu Anca-Elena, 
actualii proprietari ai spaţiului comercial cumpărat de la S.C. Sara Abcom SRL Hunedoara.   

Întrucât titlul hot ărârii nu a fost aprobat nu s-a putut trece mai depa rte la 
votarea pe articole și a hot ărârii pe ansamblu. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind atribuirea în proprietate domnului 
POPESCU PETRU a unui teren intravilan, pentru destinaţia de locuinţă, în suprafaţă de 442,0 
mp, situat în Aleea Tineretului  din municipiul Hunedoara, înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 
67996, nr. Cadastral 2590-2592/1/1/1/1, 2590-2592/2/1/1/1/1/1, aflat în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.324/2017 se aprob ă în unanimitate.  
 
La punctul 10 al ordinii de zi  (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind atribuirea în proprietate domnului 
NICOARĂ PETRU- EMIL a unui teren intravilan, pentru destinaţia de locuinţă, în suprafaţă de  
401,0 mp, situat în Aleea Tineretului  din municipiul Hunedoara, înregistrat în C.F. Hunedoara 
nr. 68000, nr. cadastral 2590-2592/1/1/1/56, 2590-2592/2/1/1/1/1/56, aflat în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.325/2017 se aprob ă în unanimitate.  
 
La punctul 11 al ordinii de zi  (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 

func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin 
curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna iulie 2017. 

Hotărârea nr.326/2017 se aprob ă în unanimitate.  
 
La punctul 12 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 

func ție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de până la 60.000 lei, din 
bugetul local al municipiului Hunedoara, pentru premierea familiilor care au sărbătorit sau vor 
sărbători în acest an „Nunta de Aur”. 

Hotărârea nr.327/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
 

La punctul 13 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății 
consilierilor prezen ți). Proiect de hotărâre privind convocarea Adunării Generale a 
Asociaților și acordarea unui mandate special reprezentantului Municipiului Hunedoara 
în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea ECO SID S.R.L. Hunedoara. 

Hotărârea nr.328/2017 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 14 al ordinii de zi  (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 
func ție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate și a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie „Rețea apă zona Sit Industrial Hunedoara“. 
Hotărârea nr.329/2017 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 15 al ordinii de zi  (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitație publică a 
unor terenuri, situate în municipiul Hunedoara, str. Bicaz, Nr. 2, Piața Obor. 

Hotărârea nr.330/2017 se aprob ă în unanimitate.  
 
La punctul 16 al ordinii de zi  (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 

func ție). Proiect de hotărâre privind participarea municipiului Hunedoara prin Consiliul Local al 
municipiului Hunedoara în calitate de coorganizator alături de Asociația Diversitas Társaság, la 
organizarea evenimentului ”Zilele Maghiare din Județul Hunedoara”, care se va desfășura în 
perioada 23.09.-01.10.2017. 

Hotărârea nr.331/2017 se aprob ă în unanimitate.  
 
La punctul 17 al ordinii de zi  (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 

func ție). Proiect de hotărâre privind încheierea unui acord de parteneriat între municipiului 
Hunedoara și Teatrul de Artă Deva, în vederea organizării Festivalului de muzică clasică 
„Stradivarius Music Nights by the Castle”. 

Hotărârea nr.332/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 18 al ordinii de zi  (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor 
prezen ți). Proiect de hotărâre pentru modificarea art.1 din Hotărârea Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara nr.196/2016 privind desemnarea Comisiei de evaluare/selecție 
prealabilă a membrilor Consiliului de Administrație al întreprinderilor publice având ca 
autoritate tutelara municipiul Hunedoara, precum și aprobarea Regulamentului de organizare 
şi desfăşurare a selecţiei/evaluării prealabile, cu modificările și completările ulterioare. 

Hotărârea nr.333/2017 se aprob ă în unanimitate.  
 

La punctul 19 al ordinii de zi (se  adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 
func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2017. 

Hotărârea nr.334/2017 se aprob ă în unanimitate.  
 
La punctul 20 al ordinii de zi (se  adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 

func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetelor de venituri şi cheltuieli pe 
anul 2017 ale instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii, aflate în 
subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.335/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
 
 

SECRETAR, 

Lasl ău Militon D ănu ț 

 


